
مسیح)ع(  را تبریک می گوییم 
سالروز میلاد حضرت 

دعوتنامه شرکت در مناقصه عمومی- مرحله اول

علی رجبی - شهردار  بادرودم الف: 1621324

نوبت اول

بدینوسیله به استناد مفاد بودجه شهرداری بادرود در سال 1402 شمسی
الف- موضوع: نگهداشت فضای سبز شــهر، تنظیف و روفت و روب، جمع آوری پسماند شــهر و امورات متفرقه عمرانی و خدماتی 

شهرداری بادرود

ب- مبلغ اولیه: 44/000/000/000 ریال
ج- مدت انجام کار: 4 ماه از تاریخ صورتجلسه تحویل کار

- برگزاری مناقصه صرفاً ، از طریق سامانه تدارکات الکتریکی دولت می باشــد و کلیه مراحل مناقصه شامل خرید و دریافت اسناد 

مناقصه پرداخت تضمین شرکت در مناقصه، ارسال پیشنهاد قیمت و اطلاع از وضعیت برنده بودن مناقصه گران محترم از این طریق 

توکن امکان پذیر می باشد.

2- متقاضیان از تاریخ نشر اولین آگهی )1402/09/20( تا پایان وقت اداری مورخ 1402/09/27 فرصت دارند با مراجعه به شهرداری 

بادرود اقدام و اسناد شــرکت در مناقصه را دریافت نمایند همچنین متقاضیان تا تاریخ 1402/10/07 فرصت دارند قیمت پیشنهادی 

خود را از طریق سامانه ستاد ارسال فرمایند.

3- پیشنهادهای رسیده در ساعت 9 مورخ 1402/10/09 در کمیسیون عالی معاملات شهرداری که در محل شهرداری تشکیل می گردد 

قرائت و بازگشایی خواهد شد.

4- پیشنهادها باید کامل و بدون قید و شرط باشد و پس از موعد مقرر دربند یک هیچگونه پیشنهادی اعم از کتبی یا شفاهی خواه قبل 

از تصمیم کارفرما و یا بعد از آن پذیرفته نخواهد شد و کارفرما از قبول پیشنهادها مشروط و مبهم و فاقد تضمین لازم و کافی و لاک و 

مهر نشده معذور است.

5- پیشنهاد دهندگان می بایست جهت تضمین شــرکت در مناقصه پنج درصد مبلغ اولیه )2/200/000/000 ریال( را به صورت فیش 

واریزی به شماره حساب سپرده شهرداری و یا به صورت ضمانتنامه بانکی  ارائه نمایند.

فرمانده انتظامی استان اصفهان:  

اصفهان جای عربده کشی نیست

 وقتی کل اصفهان تعطیل 
می شود به جز صنایع آلاینده؛

این یه شوخیه؟!

مدیر منطقه 12 شهرداری اصفهان مطرح کرد: 
منطقه 12، زیر دودکش های نیروگاه 
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 بیش از ۷۵ درصد ماهیان زینتی کشور در 
کاشان تولید می شود

اقتصاد دانش بنیان، تنها راه نجات اصفهان از 
آلودگی هواست

راکـدتـر از  راکـد!

رییس اتحادیه فروشندگان خودروی اصفهان می گوید 
خودروهای داخلی و مونتاژی مشتری ندارند و 

رکود همچنان بازیگر اصلی بازار خودرو است؛

دانشگاه علوم 
پزشکی آمار مرگ و 

میر ناشی از آلودگی 
هوا را ارائه دهد

دستور اژه ای برای فعال 
 شدن کارگروه صیانت

 از زاینده رود

کمبود معلم در اصفهان 
با افزایش ورودی 

دانشگاه فرهنگیان 
برطرف می شود

دانه های یاقوت شناسنامه دار می شوند
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی         

دوشنبه  20  آذر  1402
2۷  جمادی الاول 144۵

11  دسامبر 2023
 شماره 39۷۵    

8 صفحه
سال پانزدهم

قیمت: ۵000 تومان

آگهی برگزاری مناقصه عمومی 

شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان

نوبت  دوم

شرکت آب  و فاضلاب استان اصفهان در نظر  دارد عمليات اجرايی به شرح زير را از طريق مناقصه عمومی به پيمانكاران 
واجد شرايط واگذار نمايد.

مبلغ تضمين)ريال (مبلغ برآورد )ريال(محل تامين اعتبارموضوع مناقصهشماره مناقصه

402-4-262.4
عملیات مدیریت بهره برداری 
شبکه فاضلاب منطقه نجف آباد

17.171.906.412805.157.000جاری

402-4-281.3
عملیات اپراتوری و نگهداری 

ازتاسیسات انتقال آب منطقه سمیرم
15.186.953.314745.608.000جاری

402-4-331
عملیات مدیریت بهره برداری آب و 
خدمات مشترکین منطقه سمیرم

79.955.065.8772.688.651.000جاری

402-4-332
عملیات مدیریت بهره برداری 

آب وفاضلاب و خدمات 
مشترکین منطقه فریدونشهر

45.078.258.4031.642.347.000جاری

مهلت تحويل اسناد به دبيرخانه معاملات شرکت اتاق292 : تاساعت : 13:00 روز شنبه  به تاریخ 1402/10/02
تاريخ گشايش اسناد مناقصه : از ساعت 08:00 صبح روز یکشنبه به تاریخ 1402/10/03

دريافت اسناد : سایت اینترنتی
www.abfaesfahan.ir  شركت آب و فاضلاب استان اصفهان

www.iets.mporg.ir پايگاه ملی اطلاع رسانی مناقصات
شماره تلفن گويا:  3۵132338- 031



دوشنبه  20  آذر  1402 /  27  جمادی الاول  1445  /  11  دسامبر    2023 / شماره  3975 

 ترکیدگی لوله آب، علت نشست زمین در طاهرآباد کاشان بود
مدیر روابط عمومی آتش نشانی کاشان ضمن اشاره به ایجاد گودال ۳ متری با فرونشست زمین، گفت: 
ترکیدگی لوله آب علت نشست زمین در طاهرآباد کاشان بود.روح ا... فدایی در گفت وگو با خبرنگار تسنیم 
در کاشان، ضمن اشاره به فرو رفتن یک دستگاه خودروی نیسان داخل زمین در منطقه طاهرآباد کاشان، 
اظهار داشت: پس از اعلام این حادثه به مرکز آتش نشانی کاشان عوامل به محل حادثه اعزام شدند.وی در 
بیان جزییات اقدامات صورت گرفته، افزود: عوامل آتش نشانی از ایستگاه های سه و شش به محل حادثه 
اعزام شدند.با حضور عوامل آتش نشانی اقدامات لازم در زمینه جلوگیری از حریق خودرو و خروج آن از 
گودال و ایمنی حادثه صورت پذیرفت.مدیر روابط عمومی سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری 
کاشان در بیان علت اولیه وقوع این حادثه ابراز داشــت: علت این حادثه توسط کارشناسان بررسی شد 
که در بررســی های صورت گرفته علت اولیه این حادثه ترکیدگی لوله آب تشخیص داده شد.وی با بیان 
اینکه گودال ایجاد شده عمقی به طول سه متر داشت، گفت: خوشبختانه این حادثه تلفات جانی به دنبال 

نداشت و اقدامات لازم از سوی عوامل آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کاشان صورت پذیرفت.
 

برخی افراد بدون ضابطه در کاشان کیوسک ایجاد کردند
شهردار کاشان یا بیان اینکه برخی افراد بدون ضابطه در کاشان کیوسک ایجاد کردند، گفت: برخورد با 
سد معبر یک ضرورت است.به گزارش خبرگزاری تسنیم از کاشان، کیومرث محمدپور در جمع معاونین، 
مدیران و معاونین خدمات شهری کاشــان با تاکید به رفع مسائل موجود شهر در اسرع وقت، اظهار 
داشت: شایسته نیست زمان طولانی برای یک مسئله جزیی در یک معبر صرف شود.وی با اشاره به 
لزوم ورود نواحی 17گانه شهرداری به مسائل مختلف شهر عنوان کرد: باید تمام مسائل از قبیل وجود 
چاله های آسفالت و لکه گیری، حذف زوائد، رفع نواقص عمرانی، سد معبر، زیباسازی شهر در کمترین 
زمان ممکن برطرف شود.شهردار کاشان ضمن اشاره به نازیبایی های شهری تصریح کرد: برخورد جدی 
با سد معبر پیاده روها و جلوگیری از ایجاد مشکل برای شهروندان و سیما و منظر شهری با توجه به 

نزدیکی عید نوروز یک ضرورت است.
محمدپور ابراز داشت: متاسفانه افرادی بدون ضابطه کیوسک فروش ایجاد کرده و یا اقلام مختلف 
و اجناس مربوط به فعالیت خود را در معبر قرار می  دهند که مغایر قانون و حقوق شهروندی است و 
باید برخورد مناسب و قانونی با آن صورت گیرد.وی ضمن تاکید بر لزوم برنامه ریزی نواحی شهری بر 
اساس یک برنامه ریزی منظم تصریح کرد: لازم است اجرای طرح هفتگی در نواحی 17گانه به منظور 

حل مسائل شهری و در قالب یک روز مشخص شود.
 

32 مخل نظم و امنیت در کاشان دستگیر شدند
فرمانده انتظامی کاشان از دســتگیری ۲1 مخل نظم و امنیت عمومی، هفت خرده فروش مواد مخدر، 
دو سارق و دو مالخر اموال مسروقه با اجرای طرح امنیت محله محور خبر داد.سرهنگ ایرج کاکاوند در 
گفت وگو با خبرنگار تسنیم در  کاشان  ضمن اشاره به اجرای طرح امنیت در کاشان اظهار داشت: این طرح 
با هدف پاکسازی نقاط آلوده و جرم خیز و دستگیری سارقان و برخورد با خرده فروشان مواد مخدر در 
حوزه استحفاظی کلانتری11 غیاث الدین جمشید شهر کاشان به اجرا گذاشته شد.وی افزود: در این راستا 
ماموران ضمن هماهنگی با مرجع قضایی موفق به شناسایی و دستگیری ۲1 مخل نظم و امنیت عمومی، 
هفت خرده فروش مواد مخدر، دو سارق و دو مالخر اموال مسروقه و کشف مقادیری انواع افیونی شدند.

فرمانده انتظامی شهرستان کاشان با اشاره به اینکه متهمان پس از تحویل پرونده متشکله برای انجام 
اقدامات قانونی به مرجع قضایی تحویل داده شدند، ابراز داشت: مهم ترین هدف اجرای این گونه طرح ها 
افزایش احساس امنیت در بین شهروندان و برخورد قاطع با مخلان آسایش مردم است.وی در بخش 
دیگری از ســخنان خود گفت: با تلاش ماموران کلانتری 11 غیاث الدین جمشید، سارقی که در ساعات 
پایانی شب، اقدام به سرقت اموال باغات حومه شهر کاشان می کرد و اموال مسروقه را به فردی مالخر به 

فروش می رساند دستگیر و از مخفیگاه مالخر اموال مسروقه زیادی کشف شد.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب اصفهان خبر داد:

راه اندازی مدول دوم تصفیه خانه فاضلاب فولادشهر 

مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب اســتان اصفهان گفت: مدول دوم 
تصفیــه خانه فاضلاب فولادشــهر تا پایان ســال جــاری راه اندازی 

می شود.
حســین اکبریان در گفت وگو با خبرنگار مهر با اشــاره به اینکه طرح 
ارتقای تصفیه خانه فاضلاب فولادشــهر ۹۵ درصد پیشرفت فیزیکی 
 دارد، اظهار داشــت: مدول دوم این تصفیه خانه تا پایان سال جاری

 راه اندازی و بهره برداری می شود.
وی خاطرنشــان کرد: تصفیــه خانه فاضلاب فولادشــهر بــه عنوان 
یکــی از قدیمی تریــن تصفیه خانه ها در اســتان اصفهان، در ســال 
1۳۵1 با یــک مدول ۵۰ هــزار نفری بــه روش تصفیه برکــه تثبیت 
راه اندازی شــد و از ســال 1۳۹7 با هدف توســعه این تصفیه خانه، 
راه انــدازی مــدول دوم آن بــا ظرفیت 1۰۰ هــزار نفــری به روش 
 لجن فعال و لاگــون هوادهی با حذف ازت و فســفر در دســتور کار

 قرار گرفت.
مدیرعامل شــرکت آب و فاضــلاب اســتان اصفهان با بیــان اینکه 
نوســانات نرخ ارز اختلالاتی در اجرای به موقع این پــروژه به همراه 
داشــت، اضافه کرد: به رغم چالش های موجود این پروژه در آستانه 
بهره برداری قرار دارد و همچنین همزمان با تکمیل و تجهیز قسمت های 

مختلف، عملیات محوطه ســازی تصفیه خانه اجرایی شــده و طبق 
 برآوردهای صورت گرفته ۴۰ میلیارد تومان دیگر برای تکمیل این پروژه

 نیاز است.
اکبریان با اشــاره به میزان تولید پســاب در تصفیــه خانه فاضلاب 
فولادشــهر، تصریــح کرد: بــا توجــه بــه حجــم ورودی فاضلاب 
خام به ایــن تصفیه خانــه که حــدود 1۶ هــزار و ۸۰۰ متــر مکعب 
 اســت، در حال حاضر میزان پســاب تولیــدی حــدود ۲۰۰ لیتر در 

ثانیه است.
وی با بیان اینکه هم اکنون 1۰۰ درصد مردم فولادشــهر تحت پوشش 
خدمات شبکه فاضلاب قرار دارند، افزود: درحال حاضر 1۹ هزار و 1۰۰ 
انشعاب فاضلاب به مشترکان در فولادشهر واگذار شده که شامل ۵7 

هزار و ۸۰۰ واحد مسکونی می شود.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان طول شبکه فاضلاب 
فولادشــهر را 1۸۵ کیلومتــر اعلام کرد و اظهار داشــت: حــدود چهار 
کیلومتر از این شــبکه به دلیل فرســودگی نیاز به اصلاح و بازسازی 
دارد، این در حالیست که از سال گذشــته اصلاح ۲ هزار و ۸۰۰ متر آن 
 در قطرهــای ۶۰۰ و ۸۰۰ میلی متر در بلوار معلم که مرکز شــهر اســت

 عملیاتی شده است.

فرمانده ســپاه شهرســتان تیران و کــرون گفت: 
برگــزاری اردوهــای راهیــان نــور دانش آموزی 
دســتاوردهای معنوی و تربیتی برای این گروه به 

همراه داشته است.
سرهنگ اسدا... انواری در آیین بدرقه دانش آموزان 
اردوی راهیان نور که در محل سالن بصیرت آموزش 
و پرورش تیــران و کــرون برگزار شــد، اظهار کرد: 
اردوهای راهیان نور فعالیت میدانی و عملی تربیتی 
همچــون دروس کارورزی اســت کــه موضوعات 
فرهنگی را دنبــال می کند.وی افــزود: این برنامه 

دســتاوردهای تربیتــی و معنــوی زیــادی برای 
دانش آموزان داشته و توانسته است بر روح و روان 
آن ها تاثیر بگذارد.فرمانده ســپاه شهرستان تیران 
و کرون با اشــاره به شناخت ســبک زندگی شهدا، 
تصریح کرد: ایــن موضوع در محــل میدان جنگ 
و دوران دفاع مقــدس آموزش داده می شــود که 
اثرگذاری متفاوتی نسبت به بیان نظری در جلسات 
و همایش ها دارد.سرهنگ انواری با اشاره به اعزام 
دانش آموزان متوســطه دوم به اردوهــای راهیان 
نور، تصریح کرد: طی 1۰ سال گذشته حدود دو هزار 

دانش آموز از این شهرستان به اردوهای راهیان نور 
اعزام شده اند و تنها در ســال های شیوع کرونا این 
برنامه به صورت اردویی متوقف شــد.وی معرفی 
سبک زندگی شهدا را مهم دانست و اضافه کرد: این 
شــخصیت های مجاهد معدن نور و ایمان و دعای 
آن ها مستجاب است که مردم برای رفع نیاز خود از 

آن ها کمک می گیرند.

 فرمانده سپاه شهرستان تیران و کرون:

 اردوهای راهیان نور، دستاوردهای معنوی برای
 دانش آموزان داشته است

خبر روز

عکس خبر

طرح نهضت آسفالت 
معابر در روستای تزره

بخشــدار بخش موگویی شهرستان 
فریدونشــهر گفت: معابر روستای 
تزره به طول ۴ کیلومتر با بیش از 7۵۰ 
میلیون تومان هزینه آسفالت شد. 
روح ا... بابایی افــزود: برای اجرای 
این طــرح که با همــکاری دهیاری 
روستا و بنیاد مسکن صورت گرفت، 
۴۵۰ تــن آســفالت و ۲۵ تــن قیر 

یارانه ای مصرف شد.

شهردار اردستان:

10 درصد بافت اردستان فرسوده است
شهردار اردستان گفت: با برآورد انجام شده بیش از 1۰ درصد از بافت کل شهر اردستان را که حدود ۶1 
هکتار می شود، بافت فرسوده، قدیمی و ناکارآمد تشکیل داده است.معین مهدانیان در گفت وگو با 
ایسنا، اظهار کرد: حجم زیادی از شهر اردستان به بافت های فرسوده و قدیمی اختصاص دارد که بیشتر 
این بافت ها اماکنی هستند که یا خالی از سکنه به حال خود رها شده و یا ساکنان آنها افراد سالمند و 
ناتوان مالی هستند که در محلات قدیمی ساکن  شده اند.وی با اشاره به بسته های تشویقی شهرداری 
اردستان برای بهسازی و یا مرمت بافت های قدیمی، افزود: مالکان بافت های فرسوده می توانند برای 
بازسازی ملک های قدیمی و فرسوده خود به شهرداری مراجعه کنند و از تخفیف ۵۰ درصدی تخریب و 
جمع آوری ضایعات بافت های فرسوده با ماشین آلات بهره مند شوند.شهردار اردستان گفت: با برآورد 
انجام شده بیش از 1۰ درصد از محدوده کل شهر اردستان را که حدود ۶1 هکتار می شود، بافت فرسوده 
و قدیمی تشکیل داده است. بافت های فرســوده و قدیمی با وجود اینکه نما و سیمای شهر را تحت 
تاثیر قرار داده است، عبور و مرور ماشین های سواری در بافت های فرسوده به کندی صورت می گیرد 
و در زمان وقوع حوادث به ویژه آتش سوزی و یا نیاز به خدمات اورژانس امکان دسترسی خودروهای 
امدادی وجود ندارد.مهدانیان تصریح کرد: با توجه به حجم زیاد بافت فرسوده در اردستان شهرداری 
نمی تواند به تنهایی اقدام محسوسی در این رابطه انجام دهد، اما اگر مالکان این خانه های قدیمی 
همکاری کنند آمادگی هر گونه پشتیبانی از آنها وجود دارد.وی با بیان اینکه امسال تاکنون 7 مورد رفع 
خطر بافت های فرسوده و بیش از ۲۰ مالک از تخفیفات شهرداری برای تخریب و جمع آوری ضایعات 
آن استفاده کردند، افزود: یکی از موضوعاتی که به واسطه وجود بافت های فرسوده و تخریبی به وجود 
آمده افزایش امنیت برای خلافکاران و طبیعتا افزایش وقوع آسیب های اجتماعی است. همچنین در 

مواردی مشکلات بهداشتی برای ساکنان محلات ایجاد کرده است.
 

سیب زمینی  چادگان روی دست کشاورزان ماند
مدیر جهادکشــاورزی شهرستان چادگان گفت: کشــت سیب زمینی امســال در مقایسه با سال 
گذشته 1۵ درصد افزایش داشته و ۵۲ هزار تن انواع سیب زمینی در این شهرستان انبار شده است.
حسین محمدی، مدیر جهادکشاورزی شهرستان چادگان در گفت وگو با خبرنگار فارس در چادگان 
اظهارداشت: در سال زراعی جاری ۲۰۰۰ هکتار از اراضی کشاورزی شهرستان چادگان زیر کشت سیب 
زمینی رفت و ۶۵ هزار تن سیب زمینی برداشت شد.وی افزود: بیشترین کشت سیب زمینی در این 
مزارع به انواع اگریا، جیلی و ماردونا اختصاص دارد که دربخش مرکزی و چناررود کشت شده است.
محمدی عنوان کرد: کشت سیب زمینی در این شهرســتان به روش بارانی و تیپ آبیاری است که 
صرفه جویی خوبی در مصرف آب به همراه داشته اســت.مدیر جهاد کشاورزی شهرستان چادگان 
گفت: سیب زمینی در این شهرستان به قیمت هر کیلوگرم ۳ الی ۴ هزار تومان به فروش می رسد که 
با توجه به هزینه های زیاد کشاورزی باعث متزلزل شدن کشاورزان شده است.وی اظهار داشت: برای 
جلوگیری از خسارت کشاورزان لازم است دولت تمهیداتی بیندیشد تا سیب زمینی به خارج از کشور 
صادر شود.محمدی گفت: کشت سیب زمینی امسال در مقایسه با سال گذشته 1۵ درصد افزایش 
داشــته و الان ۵۲ هزار تن انواع سیب زمینی در این شهرستان انبار شــده است.یکی از کشاورزان 
شــهر رزوه به خبرنگار فارس در چادگان گفت: ما از دولت و مسئولین شهرستان در خواست داریم 
تدابیری بیندیشند تا نسبت به صدور سیب زمینی اقدام شــود، چون ما وام دریافت کرده ایم و در 
پرداخت وام با مشکل روبه رو شده ایم.یکی از کشــاورزان روستای گشنیزجان بخش مرکزی نیز 
گفت: از دولت مردان انتظار داریم فکری به حال کشاورزان بکنند تا باعث رنجش بعضی از کشاورزان 
نشود چون با خرید سیب زمینی کیلویی ۳ الی ۴ هزار تومان کشاورز شکست سختی خواهد خورد.
یکی از سیب زمینی کاران بخش چناررود چادگان نیز اظهار داشت: من با اجاره کردن زمین و خرید 
بذر گران قیمت زمین کشاورزی را به کشت سیب زمینی اختصاص دادم که متاسفانه با رکود قیمت 

سیب زمینی مواجه شدم و کلی بدهی بانکی دارم که باعث نابودی زندگی من می شود.

اخبار

 مجتمع قضایی خانواده در 
کاشان تشکیل شد

سرپرست محاکم دادگاه های خانواده کاشان 
از تشکیل مجتمع قضایی خانواده در کاشان 

با پیگیری های صورت گرفته خبر داد.
حجت الاســلام و المســلمین رضا سمیری 
در گفت وگو با خبرنگار تســنیم در کاشــان، 
اظهار داشت: تاکنون چهار شعبه خانواده در  
دادگستری کاشان و  یک  شعبه اجرای احکام 
خانواده در دادگســتری شهرســتان کاشان 

مشغول به فعالیت هستند.
وی ضمن تاکید بر ضــرورت ایجاد مجتمع 
قضایی خانواده در  کاشــان، افــزود: از چند 
ســال پیش ایجاد مجتمع قضایی خانواده 
در کاشان احساس می شد و با پیگیری های 
مکرر و همکاری ریاست دادگستری کاشان 
و موافقت رییس کل دادگســتری اســتان 
اصفهان از  یازدهم آذر ماه محاکم دادگاه های 

خانواده به مکان جدید منتقل شد.
معاون قضایی دادگســتری و  سرپرســت 
محاکم دادگاه های خانواده کاشــان در بیان 
مکان جدیــد محاکم خانواده ابراز داشــت: 
محاکــم دادگاه های خانواده از ســاختمان 
دادگســتری به آدرس جدید واقع در میدان 
شــهید زجاجی، ابتدای کمربنــدی، بعد از 
خیابــان آیت ا... طالقانی، خیابان شــهدای 

محرم، بعد از درمانگاه سلامت منتقل شد.
وی گفت: مطابق بند سوم اصل بیست و یکم 
قانون اساســی و ماده یک قانــون حمایت 
خانواده مصوب 1۳۹1 ایجــاد دادگاه صالح 
برای حفظ کیــان خانواده ضــرورت دارد و 
تشــکیل آن با رعایت ضوابط قانونی به قوه 

قضاییه محول شده است.
حجت الاسلام سمیری تصریح کرد: نامزدی 
و خسارات ناشی از برهم زدن آن، نکاح دائم، 
موقــت و اذن در نکاح، شــروط ضمن عقد 
نکاح، ازدواج مجدد، جهیزیــه، مهریه، نفقه 
زوجه و اجرت المثل ایــام زوجیت، تمکین 
 و نشــوز و طلاق، رجوع، فســخ و انفســاخ 
نکاح، بــذل مــدت و انقضــای آن از جمله 
 موارد هجده گانه صلاحیــت دعاوی دادگاه 

خانواده است.

با مسئولان

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی بصورت فوق العاده انجمن صنفی کارفرمایی فناوری اطلاعات 

اصفهان )نوبت دوم(

بدین وسیله از اعضاء انجمن دعوت بعمل می آید در جلسه ای که راس ساعت ۹ صبح روز  یکشنبه 1۴۰۲/1۰/17 در محل سالن اجتماعات 

اداره کل آموزش فنی و حرفه ای با دستور کار زیر برگزار می گردد حضور بهم رسانید.

1-تصمیم گیری در خصوص عزل هیات مدیره

استان

جمعی از اعضای انجمن صنفی 

 فرسایش بادی در کاشان از 
حالت عادی خارج شده است

رییــس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری کاشــان 
گفت: فرســایش بادی در این شهرستان از حالت 
عادی خــارج و خشکســالی های متمادی باعث 

ایجاد چشمه های تولید گرد و غبار شده است.
محمدمهدی شــریفی در گفت و گو بــا خبرنگار 
ایرنا افزود: میانگین کشوری فرسایش خاک در 
کشور 1۴ تن در هکتار گزارش شــده، این عدد در 
عرصه های بیابانی کاشــان به 1۶ تن در هکتار می 
رسد که این مقدار بیشتر از میانگین کشوری است.
وی عنوان کرد: مراتع خشک شده نیز در افزایش 

ریزگردها اثرگذار بوده است.
رییــس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری کاشــان 
گفت: پوشــش گیاهی عامل تثبیت کننده خاک 
و ریزگردهاست که در ســطح ملی به این موضوع 

توجه ویژه ای در تخصیص اعتبارات شده  است.
شریفی درباره اهمیت خاک گفت: خاک به عنوان 
یکی از مهم ترین منابع طبیعی نقش بســزایی در 
تولید و حفظ محیط زیست ایفا می کند و از فراهم 
کردن زمینه زندگی بشر تا تولید انواع مواد غذایی 
گرفته و حفظ اکوسیســتم از اهمیــت برخوردار 

است.
وی با بیــان اینکه خاک نیز ماننــد هوا و آب برای 
زندگی ضروری اســت و اهمیت آن کمتر از هوا و 
آب نیســت، افزود: خاک موجب تولید محصول، 
تامین امنیت غذایی، چرخه عناصر غذایی، تنظیم 
هوا و تعادل بخشــی به ترکیب گازهای جو زمین، 
توزیع جریــان آب در طبیعــت و حفاظت کمی و 
کیفــی آن، حمایت و حفاظت از تنوع زیســتی در 

طبیعت می شود.
وی تصریح کرد: فرسایش، تغییر کاربری اراضی، 
کمبود مــواد آلی، کاهش حاصلخیزی، شــوری، 
آلودگی و تنوع زیســتی از جمله مشکلات خاک 
است.شهرستان کاشان با جمعیت افزون بر ۳۶۴ 
هزار نفر در فاصله ۲۰۰ کیلومتری شــمال اصفهان 

قرار دارد.



زمزمه های توقف تولید برخی خودروهای مونتاژی 
به دلیل نبود مشتری طی هفته های اخیر در فضای 
مجازی به گوش می رسد. علیرضا جلوانی، رییس 
اتحادیه فروشــندگان خودرو اصفهــان در این باره 
گفت: کاهــش تقاضا برای خودروهــا اعم از تولید 
داخل و مونتاژی صحــت دارد ولی ماجرای توقف 

تولید در حد صحبت است.
به گزارش خبرنگار ایراسین، رکود همچنان بازیگر 
اصلی بازار خودرو است تا این بازار یکی از راکدترین 
پاییزهای تاریــخ را ســپری کند. فعالان بــازار از 
کاهش شــدید تقاضا می گوینــد و وضعیت فعلی 
بازار چهارچرخ ها را متاثــر از آینده نامعلوم واردات 
می دانند. بررسی های میدانی نشان می دهد انواع 
خودروهای تولید داخل بدون تغییر و با همان ارقام 
سابق معامله شدند؛ به طوری  که ساینا دنده ای اس 
با نرخ ثابت ۳۶۰ میلیون تومان، کوییک آر اتوماتیک 
هاچ بک  اقتصادی سایپا بدون تغییر با قیمت ۴۵۴ 
میلیون تومان، سمند سورن پلاس بنزینی، سدان  
پرفروش ایران خودرو با بهای هفته قبل یعنی ۵۸۹ 
میلیون تومان و پژو پارس LX TU۵ با نرخ ۶۴۶ 
میلیون تومان در بازار خــودرو برای فروش عرضه 
شدند. علیرضا جلوانی، رییس اتحادیه فروشندگان 
خودرو اصفهــان در توصیف وضعیــت فعلی بازار 
خودرو به خبرنگار ایراســین گفت: بــازار خودرو از 
حدود دو سه ماه گذشــته در رکود به سر می برد و 
معاملات به ندرت انجام می شود. اکنون معاملات 
فعلی بازار به اتومبیل هایی در رنج قیمت ۲۰۰ تا ۳۰۰ 

میلیون تومان اختصاص دارد و بیشتر خودروهای 
تولید داخل با قیمت پایین مشتری دارند.

بازار خودروهای چینی راکدتر از راکد
براساس مشــاهدات میدانی در بازار خودروهای 
چینی و مونتاژی نیــز خبری از تغییــرات قیمتی 
نیســت و روز گذشــته آریــزو پنج توربو بــا بهای 
یک میلیــارد و ۷۰ میلیون تومــان، جک اس پنج 
نیوفیس با نرخ یک میلیــارد و ۳۱۶ میلیون تومان 
و فیدلیتی پرایم نیو پنج نفــره کراس اوور محبوب 
بهمن موتور با قیمت هفته قبــل یعنی یک میلیارد 
و ۵۴۰ میلیون تومان به فروش می رســید. رییس 
اتحادیه فروشــندگان خــودرو اصفهان با اشــاره 
به رکود ســنگین بازار خودروهــای چینی توضیح 
داد: اوضاع بــازار خودروهــای چینی بــه مراتب 
نامناســب تر از اتومبیل های تولید داخل اســت و 
معاملات انگشت شــماری در بازار ایــن خودروها 

صورت می گیرد.وی درخصــوص بازار خودروهای 
مونتاژی دست دوم نیز بیان داشت: زمانی که بازار 
خودروهای داخلی دســت  دوم راکد است، بدون 
شــک اتومبیل های چینی کارکرده هم مشــتری 
ندارند.بنابه اعلام شــرکت مدیران خودرو، به دلیل 
عدم توجیه اقتصادی و اتمــام موجودی قطعات، 
روند تولید خودرو تیگو هشــت پرو بــه طور کامل 

متوقف شده است. 
حال زمزمه های توقــف تولید دیگــر خودروهای 
مونتاژی مدیران خودرو به دلیل نبود مشــتری در 
فضای مجازی به گوش می رســد کــه جلوانی در 
این باره گفت: نبود مشــتری برای این خودروهای 
مونتاژی صحــت دارد ولی ماجــرای توقف تولید 
شــماری دیگر خودروهای چینــی در حد صحبت 
اســت. البته تولیدکننــدگان طرح هــای فروش 
اقســاطی برای عرضه خوردوهای مونتاژی برگزار 
کرده اند که با اســتقبال خوبی مواجه شــد.هفته 
گذشته چهار محصول روسی لادا در کشور رونمایی 
شــد که به زودی مهمان بازار خودرو کشور خواهند 
شــد. دراین میان برخی از کارشناســان از رقابت 
این چهارچرخ ها بــا خودروهای چینــی در آینده 
ای نزدیک می گویند؛ به عقیــده آن ها خودروهای 
روسی در گروه محصولات اقتصادی قرار می گیرند 
و از لحاظ کیفی و مشخصات فنی در سطح پایینی 
نســبت به اتومبیل های مونتاژی قرار دارند که این 
موضوع می تواند شــوک مثبتی به بازار مونتاژی ها 

وارد کند.

رییس اتحادیه فروشندگان خودروی اصفهان می گوید خودروهای داخلی و مونتاژی مشتری ندارند و رکود
 همچنان بازیگر اصلی بازار خودرو است؛

راکـدتـر از راکـد!

خبر روز

نماینده مردم اصفهان در مجلس خبر داد:

دستور اژه ای برای فعال شدن کارگروه صیانت از زاینده رود
نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی با اشاره به توجه رییس قوه قضاییه به موضوع کارگروه 
حل مسائل آب اصفهان در قوه قضاییه گفت: به نظر حجت الاسلام اژه ای، بحث آب زاینده رود می تواند در 
یکی از جلسات سران قوا مطرح شود.مهدی طغیانی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا پیرامون جلسه اعضای 
مجمع نمایندگان با رییس قوه قضاییه اظهار کرد: این نشست با حضور ۱۳ نفر از نمایندگان و رییس قوه 
قضاییه برگزار شد، مسئله اصلی که جلسه برای رسیدگی به آن برگزار شد، طرح های غیرقانونی در حال 
بارگذاری بر زاینده رود، وضعیت کنونی این رودخانه و نقش قوه قضاییه برای حل این مشــکلات بود.
وی با اشاره به طرح مسائل مختلفی از سوی نمایندگان در این نشست گفت: موضوعاتی از جمله انجام 
نشدن تعهدات وزارت نیرو در موضوعات مختلف از جمله تخصیص آب یا پرداخت خسارت به حقابه بران، 
بی توجهی به فرونشست زمین، عدم اجرای قانون در زمینه ایجاد بارگذاری جدید بر زاینده رود و لزوم 
پیگیری حقوق عامه توسط قوه قضاییه و نیز تعیین تکلیف پروژه غیرقانونی پروژه بن بروجن و پرونده ای 
که شش سال است در مراحل مختلف رسیدگی و تجدید نظر در دیوان عدالت اداری قرار دارد، محورهای 
مورد بحث در این نشست بود.نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی خاطرنشان کرد: کارگروه 
حل مسائل آب اصفهان که در دوره قبل قوه قضاییه و با ریاست حجت الاسلام والمسلمین اژه ای به عنوان 
معاون اول قوه برگزار می شد، در سال های اخیر به طور کلی تشکیل نشده و لزوم فعال شدن این کارگروه 
در جلسه مورد بحث و تاکید قرار گرفت.وی، محور اصلی خواسته نمایندگان در این نشست را عمل نکردن 
وزارت نیرو به تکالیف خود درباره زاینده رود دانست و تصریح کرد: از قوه قضاییه برای حفظ حقوق مردم 
درخواست می کنیم که به سرعت و بر اساس قانون به این مسائل رسیدگی کند همچنین در این جلسه بر 
سه موضوع تاکید شد که نخستین آنها لزوم تراز تامین و تخصیص آب بود به این معنی که وزارت نیرو بر 

اساس قانون اول باید آب را تامین می کرد و بعد تخصیص می داد.
طغیانی ادامه داد: بر اساس ماده ۱۹ قانون آب ۱۳۴۷ و مواد ۲۹ و ۲۴ قانون توزیع عادلانه آب، وزارت نیرو 
موظف است تنها پس از تامین منابع آب نسبت به تعریف مصارف جدید اقدام کند که مثال آن پروژه آب 
یزد است که باید از تونل بهشت آباد و کوهرنگ۳ تامین می شد؛ اما بدون ورود منابع آب جدید این مصارف 
تخصیص داده شد که خلاف قانون است.همچنین بر مسئولیت نظارت بر تخصیص های آب کنونی تاکید 
شد: اینکه اکنون مشخص نیست که آب موجود چگونه تخصیص پیدا می کند، ذی نفعان در جریان نیستند 
و این تخصیص در یک اتاق در بسته ای در وزارت نیرو انجام می شود که بر خلاف قانون است.وی، سومین 
مشکل مطرح شده را به هم خوردن ساختار بازچرخانی آب و مشکلات ایجاد شده در حریم و بستر زاینده 
رود از جمله چاه های حریمی، طرح های آبخیزداری و ایجاد موانع و آب بند در طول رودخانه بیان کرد و 
افزود: همه این اقدامات برخلاف قانون است به ویژه مواد ۲ و ۴۵ قانون توزیع عادلانه آب و طرح های ۳۱ 
گانه کشاورزی که خلاف مصوبات ۹ ماده ای شورای عالی آب هستند؛ اما دستگاه قضایی در استان مجاور 
بر خلاف آنها حکم صادر می کند.نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی با اشاره به گزارش این 
موارد به رییس قوه قضاییه خاطرنشان کرد: بحث اصلی رییس قوه قضاییه این بود که ما از همه ظرفیت ها 
استفاده نمی کنیم و دچار مشکلات جدی و اساسی هستیم همچنین عقب ماندگی هایی در حل مسائل 
ملی وجود دارد که اگر برطرف نشود در آینده مشکلات امروز گریبانگیر ما خواند بود.وی ادامه داد: به گفته 
رییس قوه قضاییه، آب یک مسئله جدی است که بحران فرونشست و ... را به همراه دارد و حتی ممکن 
است استقلال سیاسی و امنیت موجود ما را دچار مشکل کند.طغیانی با اشاره به پیشنهادات رییس قوه 
قضاییه درباره موضوع آب اصفهان گفت: حجت الاسلام اژه ای، تاکید کردند که بایستی بحث آب زاینده رود 
به جهت اهمیت و پیچیدگی باید در یکی از جلسات سران قوا مطرح شود و مورد تصمیم گیری در سطوح 
بالاتری قرار گیرد.نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی با اشاره به توجه رییس قوه قضاییه 
به موضوع کارگروه حل مسائل آب اصفهان در قوه قضاییه افزود: مقرر شد این کارگروه دوباره در قوه فعال 
شود البته اگر این مسئله در سطح بالاتر و با حضور نمایندگان قوای دیگر از جمله وزارت نیرو، قوه مقننه 
و قضائیه پیگیری شود، می تواند ســریع تر به نتیجه برسد در این صورت مسائل زاینده رود مورد به 

مورد مسائل در جلسات کارگروه مشترک از نمایندگان قوا که مطرح و حل می شوند.

کافه اقتصاد

کارشناس ماهیان زینتی گفت: بیش از ۷۵ درصد ماهیان زینتی کشور در کاشان تولید می شود؛ اما از این ظرفیت به درستی برای صادرات استفاده نشده است.
به گزارش بازار، تجارت ماهیان زینتی اکنون به عنوان یکی از صنایع مهم و ارز آور به شــمار می رود و به گفته کارشناسان، ارزآوری این صنعت می تواند اقتصاد 

قطب صنعت کشور را متحول کند.اصفهان یکی از قطب های تولید ماهی زینتی در کشور به شمار می رود و می توان از این پتانسیل استفاده های زیادی کرد.
یک کارشناس ماهیان زینتی در این ارتباط در گفت و گو با خبرنگار بازار، در پاسخ به این سوال که چرا با وجود ارزآور بودن تولید ماهیان زینتی هنوز نتوانسته ایم 
در این زمینه موفق عمل کنیم، افزود: با وجود اینکه پرورش ماهیان تزیینی تجارتی پرسود محسوب می شود اما این تجارت نیازمند هزینه های کلان است.احمد 
مروت تاکید کرد: اگر تولید کننده و سرمایه گذار نتواند این هزینه را تضمین کند نمی تواند موفق باشد و انگیزه خود را از دست می دهد؛ از سویی دیگر به این خاطر 
که تسهیلات کافی در اختیار تولید کننده گذاشته نمی شود و سنگ اندازی های زیادی بر سر راه اوست این صنعت نتوانسته آن طور که باید و شاید شکوفا شود.
این کارشناس در ادامه تاکید کرد: بیش از ۷۵ درصد ماهیان زینتی کشور در کاشان تولید می شود و استان اصفهان یکی از قطب های تولید ماهی زینتی در کشور 
به شمار می آید.وی گفت: این صنعت پتانسل های بالقوه زیادی داشته و بازاری پر سود به شمار می رود و ارزآوری آن بسیار بیشتر از نفت است و به همین خاطر 

نباید از آن غفلت کرد و این بازار را به دست رقبا سپرد.

 بیش از ۷۵ درصد ماهیان زینتی کشور در کاشان تولید می شود
 نایب رییس کمیسیون انرژی اتاق 

بازرگانی ایران خبرداد:

اجرای تعرفه گذاری پلکانی 
راهکاری برای حل ناترازی گاز

نایب رییس کمیســیون انرژی اتاق بازرگانی 
ایران به بیان توضیحاتی درباره اهمیت اجرای 
تعرفه گذاری گاز برای جبــران ناترازی گاز در 
زمســتان ها و اخذ مبلغ واقعی این انرژی از 
مشترکان مرفه پرمصرف پرداخت.حمیدرضا 
صالحی در گفت وگو با خبرنــگار ایمنا، درباره 
اجــرای تعرفه گذاری پلکانی گاز که از ســال 
گذشــته برای کنترل مصرف غیربهینه برخی 
گروه های جامعه اجرایی شــده است، اظهار 
کرد: باید بپذیریم که میــزان مصرف انرژی 
ما در بخش خانگی بسیار زیاد است، در حال 
حاضر ۷۰ درصد انرژی فصل زمستان را بخش 
خانگی مصرف می کند.وی افــزود: ناترازی 
گاز در زمســتان ها به دلیل این مصرف بالا به 
حدی افزایش می یابد که ما مجبور می شویم 
گاز بخش مولد و تولیدکننده را قطع کنیم و گاز 
را به بخش غیرمولــد می دهیم. ایجاد ثروت 
عمومی و ایجاد ارزش افزوده در بخش صنایع 
و نیروگاه های ما رخ می دهد، اما ما تولید را در 
این بخش خدشــه دار می کنیم.نایب رییس 
کمیســیون انرژی اتاق بازرگانی ایران ادامه 
داد: بخش تولید، صادرات، واردات و صنایع 
پایین دستی با تولید صنایع در ارتباط هستند، 
اما ما این بخش را قطع می کنیم و به مصارف 
خانگی اختصاص می دهیم، بدون اینکه هیچ 
نظارتی هم بر مصرف آن ها داشــته باشیم.
صالحی بیان کرد: بحــث بهینه مصرف کردن 
گاز را باید به طرح مختلف جلو ببریم یکی از 
این سیاست ها که از ســال قبل اجرایی شده 
تعرفه گذاری پلکانی گاز خانگی اســت. این 
طرح برای مشــترکانی که زیر الگوی مصرف 
اســتفاده از گاز دارند تخفیف بــه آن ها داده 
می شــود.نایب رییس کمیسیون انرژی اتاق 
بازرگانی ایران افزود: در تعرفه گذاری پلکانی 
گاز سقف های مشخصی برای مصرف افراد 
تعیین می شود که این تعیین سقف مصرف 
بسته به تعداد خانوار، استان محل سکونت و 

سردسیری و گرمسیری بودن استان است.

دوشنبه  20  آذر  1402 /  2۷  جمادی الاول  144۵  /  11  دسامبر    2023 / شماره  39۷۵ 

بازار مبل رهنان قربانی بعدی فروشگاه های بزرگ؛

مشتری ها را بردند!
حضور دوباره فروشــگاه های بزرگ این بار در حوزه مبلمان، منجر شده که بازار محلی مبلمان 
اصفهان رونق سابق را نداشته باشد.به گزارش خبرگزاری ایمنا، شکل گیری بازارهای محلی در 
کشورهای مختلف جهان از قدیم منجر شده که با در کنار هم گرفتن چندین واحد صنفی از یک رسته خاص، علاوه 
بر اینکه مشتری برای انتخاب آزادانه تر باشد، کســب وکارها نیز رونق بیشتری بگیرد، اصفهان نیز یکی از نمونه های 
بی نظیر بازارهای محلی است که در آن برای خرید هر کالا مردم می توانند به یک خیابان یا محله مراجعه کنند.علاوه 
بر این، با شکل گیری این بازار اقتصاد محلات و شهر نیز تحت تاثیر قرار می گیرد، آنچنان که می بینیم در اطراف یک 
بازار محلی، اشتغال افراد نیز در همان حوزه شــکل می گیرد و این بازارهای محلی رونق شهر و محله را نیز به دنبال 
داشته و اقتصاد آن را تقویت می کند.یکی از نمونه های موفق بازارهای محلی در شهر اصفهان، بازار مبل رهنان است که 
از قدیم الایام این منطقه را به بورسی برای خرید و فروش و ساخت مبلمان تبدیل کرده است، البته که این بازار یکی 
از بی رقیب ترین بازارهای فروش صنایع چوبی در کشور به شــمار می رود چرا که سال ها علاوه بر شهرهای مختلف 
استان اصفهان مشتریان از سایر استان ها نیز برای خرید محصولات به این بازار مراجعه می کردند.بازار مبل اصفهان 
که در خیابان شریف شرقی منطقه رهنان واقع شده است، شعب و برندهای معروف مبلمان را در کنار انجمن صنفی 
صنایع چوب اصفهان در خود جای داده است، البته این بازار به خیابان شریف شرقی محدود نشده و شاهد فعالیت 
نمایشگاه های مبلمان در خیابان های مجاور نیز هستیم؛ علاوه بر این، سراسر منطقه رهنان پر از کارگاه های مرتبط با 
صنایع چوب است.در این بازار انواع وسایل چوبی از مبلمان راحتی، میز و صندلی ناهارخوری، میز تلویزیون، میز جلو 
مبلی، میز عسلی، میز چای خوری، مبل راحتی مدرن، مبل کلاسیک مدرن، مبل تختخواب شو مدرن، مبلمان، آباژور 
و تزئینات دکوری اتاق خواب، لوازم کادویی و دکوری، ساعت دیواری، ساعت ایستاده، سرویس خواب و انواع میز 
می رسد.با وجود این بازار در شهر اصفهان که از گذشته ها همه مردم برای خرید مبلمان خود به آن رجوع می کردند، این 
روزها شاهد تبلیغات بزرگ راه اندازی یک فروشگاه بزرگ مبلمان در کنار فروشگاه های بزرگ فرش و لوازم خانگی 
در شهر اصفهان هســتیم که می تواند بازار مبل رهنان را نیز تحت تاثیر قرار دهد چراکه فاصله چندانی هم با این بازار 
ندارد.خبرگزاری ایمنا به عنوان خبرگزاری شهر و شهروندی کشور در راستای اهداف خود در سلسله گزارش هایی به 
بررسی این بازارهای محلی و وضعیت فعلی آن ها می پردازد که در این گزارش به سراغ بازار مبل رهنان رفته ایم.با عبور 
از ترافیک سنگین خیابان امام خمینی )ره( در ساعات ابتدای شب، وارد رهنان می شویم، چراغ های زیبا و روشن 
مبل فروشی های خیابان رهنان خبر از مشتری مداری آن ها می دهد، هرچه جلوتر می روم خیابان خلوت و خلوت تر 
می شود. پنجشنبه شب، خلوتی بازار و محدود بودن توانایی خرید مردم، سه زاویه مثلثی است که منجر به بغضی در 
گلوی کسبه این خیابان شده و مردم نیز تنها قیمت ها را مشاهده می کنند و بعد از کمی تأمل از بازار می روند، در این بازار 
خرید و فروشی صورت نمی گیرد.خبری که از شور و شوق بازار مبل رهنان به گوشم رسیده بود لحظه به لحظه تکذیب 
شده و مدام سوالاتی در ذهنم تکرار می شــود، دوران مبل نشینی مردم به پایان رسیده است یا اکنون زمان خرید و 

فروش مبل نیست، حتی اگر بهار فروش نیز نباشد، این نبود مشتری کمی عجیب به نظر می رسد.

اجناس بی کیفیت فروشگاه های بزرگ با قیمت چند برابری!
مهران زمانی، یکی از قدیمی ترین کسبه بازار مبل رهنان به شروع به کار فروشگاه های به اصطلاح زنجیره ای و بزرگ 
برای فروش مبلمان در کنار لوازم خانگی و فرش اشــاره می کند و به خبرنگار ایمنــا، می گوید: تبلیغات بزرگ این 
فروشگاه ها سراسر شهر را پر کرده و چشم مشتری را می گیرد، مشتری ها که توان خرید نقدی ندارند نیز با هدف خرید 
اقساطی راهی این بازارها شده اند، غافل از آنکه فروشگاه های بزرگ تخصص ندارند و مشورت محور  هستند، همچنین 
کیفیت تولید در تخصص آن ها نیست و نمی توانند یک کار مطلوب را تهیه کنند.وی ادامه می دهد: فروشگاه های بزرگ 

با واسطه مبلمان را تهیه می کنند که این موضوع افزایش قیمت ها را به دنبال دارد، اما مشتری که شرایط اقساطی ویژه 
آنها را می بیند به قیمت نهایی توجهی نمی کند و این میان متضرر اصلی همان مشتری است که علاوه بر پرداخت سود 
برای خرید اقساطی، اجناس بی کیفیت را با قیمت چند برابری خریداری می کند.این فروشنده در ادامه به وضعیت 
بازار مبل رهنان اشاره کرده و می گوید: در بازار مبل رهنان حدود ۲۵ هزار نفر درگیر این شغل هستند و از سال گذشته 
تاکنون بیش از هزار کارگاه تولیدی مبل تعطیل شده است و نجارهای قدیمی به دلیل اینکه توان رقابت ندارند، کنار 
کشیده اند.زمانی به مجوز فروشگاه های بزرگ نیز اشاره کرده و می گوید: متاسفانه فروشگاه های بزرگ همانطور که 
به سایر حوزه ها همچون لوازم خانگی و فرش نیز ورود کرده اند، توانستند مجوز ورود به حوزه مبلمان را نیز دریافت کنند 
و این در حالی است که مجوز این فروشگاه ها از طرف صنف مربوطه صادر نشده بلکه آنها در قالب فروشگاه زنجیره ای 
فعالیت می کنند و همین موضوع نیز نشان دهنده تخصصی نبودن آنهاست.وی ادامه می دهد: بازار مبل اصفهان با 
وجود سابقه درخشان در طول تاریخ و حجم بالای تولید کننده و افرادی که اشتغال آنها به آن وابسته است، امروز با 
راه افتادن فروشگاه های زنجیره ای بزرگ در حال از بین رفتن است و آنچه باید به آن توجه شود این است که تا زمانی 
که از کسب و کارهای کوچک حمایت نشود، کارآفرینی شکل نمی گیرد و با گسترش فروشگاه های بزرگ مغازه های 

کوچک تعطیل می شود، از این رو بی کاری و نوسان قیمت از عوارض به وجود آمده توسط این فروشگاه هاست.

حضور فروشگاه های بزرگ، اشتغال صنعت مبل را تهدید می کند
احمد صباغ، یکی دیگر از فعالان بازار مبل اصفهان با اشاره به مشکلات کسب و کارش به خبرنگار ایمنا می گوید: حلقه 
گمشده فروشگاه های بزرگ که هر روز هم شاهد رشد یکی از آنها در شهر هستیم، تخصص است، آنها به جای تخصص 
سرمایه دارند! حضور آنها اکنون اشتغال صنعت مبل را تهدید می کند.وی ادامه می دهد: باید ابتدا از تولیدکننده کوچک 
حمایت کرد و سپس به حمایت از فروشگاه های بزرگ رسید، همچنین بانک ها به غیر از کارت خوان و دسته چک خدمات 
دیگری به تولید کنندگان مبل ارائه نمی دهند. حمیدرضا اصفهانی، فروشنده دیگر مبل نیز به خبرنگار ایمنا دلیل کاهش 
مشتری ها را وجود این فروشگاه های بزرگ عنوان کرده و می گوید: دارایی فروشگاه های بزرگ از مغازه های کوچک تامین 
می شود، مصرف کننده با شنیدن اقساط بلند مدت، کیفیت کالا را مدنظر قرار نمی دهد و پس از چند سال متوجه کیفیت 
نامطلوب کالا می شود.فرهاد محمودی، فعال صنعت مبل نیز درباره وضعیت بازار مبل رهنان به خبرنگار ایمنا می گوید: 
سال های قبل ۲۰۰ نیرو بیمه شده داشتم، اما در حال حاضر فقط ۶۵ نیرو دارم، چرا باید تعداد کارگران کاهش پیدا کند؟ 

فروشگاه های بزرگ، فروش صنعت مبلمان را تحت تاثیر قرار داده و تعداد مشتری ها را نزولی کرده است.

مبل با کیفیت بخرید
مجید اعتصامی، رییس اتحادیه صنایع تولید مبل استان اصفهان نیز که در این بازدید از بازار مبل رهنان خبرنگاران ایمنا 
را همراهی کرده است، اظهار می کند: فروشگاه های بزرگ باوجود تبلیغات و شرایطی که برای مردم تعریف می کنند، 
غیرممکن است که بتوانند خدمات با کیفیتی را به مردم ارائه دهند.وی ادامه می دهد: با وجود تورم، مواد اولیه گران 
و هزینه بالای دستمزدها، ارائه اقساط بلند مدت امری دور از انتظار است که صرفه اقتصادی تولید را از بین می برد 
مگر آنکه تولیدکننده از کیفیت خود بکاهد و این در حالی است که در بازار مبل رهنان تولیدکنندگانی حضور دارند که 
کیفیت و برند آن ها در سطح ملی معروف است، همچنین در این بازار صادرات مبل نیز وجود دارد.رییس اتحادیه 
صنایع تولید مبل استان اصفهان تاکید می کند: کیفیت فروشگاه های بزرگ زنجیره ای را نمی توان با بازار مبل اصفهان 
مقایسه کرد و این یک تصور اشتباه است، زیرا در بازار مبل همه انواع مبل با قیمت ها و کیفیت های متفاوت وجود دارد، 
اما فروشگاه های بزرگ محدود به یک فضای خاص هستند و مشتری ناچار است از میان تعداد کمی مبلمان حق 

انتخاب دارند.وی ادامه می دهد: فروشگاه های بزرگ با توجه به امتیازهایی که دارند، با مجوزهای کشوری سریع به 
شهرها و استان های کشور ورود می کند و مطمئنا زمانی که وارد یک بازار می شوند، آن صنعت را با مشکلاتی روبه رو 
می کنند.رییس اتحادیه صنایع تولید مبل استان اصفهان خاطرنشان می کند: بازار مبل اصفهان بازاری است که در 
آن اصناف کوچک کنار یکدیگر قرار گرفته و در حال اشتغال زایی است، اما در مقابل این بازار فروشگاه های بزرگ قرار 
گرفته اند که به طور قارچ گونه و با سرمایه هایی که از منابع خاص تغذیه شده و تخصص و تجربه ای ندارند و صرفا به 

عنوان فروشنده کالا بازارها را تحت تاثیر قرار داده اند.

فروشگاه های بزرگ آفت اقتصادی اصفهان است
وی اضافه می کند: اگر مسئولان به این موضوع رسیدگی نکنند، با معضل اساسی تعطیلی کارگاه ها و بیکاری روبه رو 
می شویم، در این راستا بیکاری امنیت اقتصادی و اجتماعی جامعه را در معرض خطر قرار می دهد و تبعات جبران 
ناپذیری را به همراه دارد، از این رو فقط بازار خوبی برای واسطه گران و دلالان به وجود می آید.رییس اتحادیه صنایع 
تولید مبل استان اصفهان با بیان اینکه باید محدودیتی برای این فروشگاه ها در نظر گرفت و تبلیغات این فروشگاه ها 
واقعیت کیفیت آن ها نیست و صرفا حس مصرف گرایی در مصرف کنندگان را تقویت می کند، تاکید می کند: افرادی 
که به این مجموعه ها ورود می کنند با دید اینکه در حال خرید کالای اقساطی هستند، تنها نیاز خود را برطرف می کنند 
و در آینده متوجه اشتباه و ضرر خود می شوند.اعتصامی با بیان اینکه زمان راه اندازی فروشگاه های بزرگ در اصفهان 
به دو تا سه سال پیش مربوط می شود و از همان زمان تعداد زیادی از اتحادیه ها خواستار جلوگیری از فعالیت این 
فروشگاه ها را بودند، می گوید: پس از پیگیری ها متوجه شدیم که مجوز این فروشگاه ها قانونی است، اما چه کسی 
این مجوز را صادر کرده؟ این مجوز از کدام منبع صادر شده؟ آیا نظر کارشناسان در این مجوز ذکر شده؟ آیا موقعیت 

جغرافیایی اصفهان مورد بررسی قرار گرفته است؟

اقساط بلند مدت فروشگاه های بزرگ، بدهکاری نسل آینده است
وی ادامه می دهد: این فروشگاه ها یکی از معضلاتی است که مسئولان شهری باید مواردی را بررسی کرده و رسیدگی 
کنند تا از تعطیلی صنایع اصفهان جلوگیری شود. از تمامی شهروندان تقاضا می کنم تا به بازارهای اصفهان اعتماد 
کنند، بازار مبل می تواند تامین کننده نیازهای شهروندان باشد.اعتصامی می گوید: تمام استعلامات، موارد کارشناسی 
و مشاوره را از طرف اتحادیه مبل در اختیار مصرف کنندگان قرار می دهیم تا شهروندان بتوانند با اطمینان کامل از بازار 
مبل رهنان خرید کنند.در نظر گرفتن اشــتغال همزمان با کیفیتی که در بازار محلی مبل رهنان وجود دارد می تواند 
دلیل محکمی برای خرید از این بازار و حمایت از تولیدکنندگان باشد، البته لازم است مسئولان نیز حمایت خود از 
تولیدکنندگان خرد را افزایش دهند تا در شرایط فعلی و با توجه به شرایط معیشتی مردم، بتوانند با ارائه شرایط ویژه 

فروش نیاز مشتریان را به خوبی تامین کنند.

سروش زارع
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مسئول نمایندگی میراث فرهنگی خبرداد: ثبت رویداد جشنواره انار بادرود در تقویم گردشگری کشور؛

دانه های یاقوت شناسنامه دار می شوند
مسئول نمایندگی میراث فرهنگی بادرود با اشاره به شناسنامه دار کردن جشنواره گردشگری انار، از ثبت رویداد 

جشنواره انار بادرود در تقویم رویدادهای گردشگری ایران خبر داد.
به گزارش خبرگزاری فارس از نطنز، پانزدهمین جشنواره انار بادرود به منظور بهره مندی خانواده ها از برنامه های 
فرهنگی، هنری در فضایی بانشاط، معرفی و آشنایی مخاطبان و شهروندان با مزایا و خواص انار و حمایت از 

باغداران و تولیدکنندگان انار در بادرود برگزار شد.
این جشنواره در بخش های متنوع شامل عرضه انار و مشتقات آن، نمایشگاه سوغات استان ها و صنایع دستی 
اقوام برای آشنایی شهروندان با میراث فرهنگی، تولیدات هنری و صنایع دستی نقاط مختلف ایران برگزار شد 
و موردتوجه گردشــگران قرار گرفت.برای دستیابی به نتایج و دســتاوردهای این جشنواره به سراغ مسئولان 
مرتبط و اهالی بادرود رفتیم، روح ا... احمدی، مسئول میراث فرهنگی بادرود در این زمینه اظهارکرد: معرفی 
و اطلاع رسانی و شناساندن ظرفیت ها و پتانسیل های بالقوه بخش امامزاده به مسافران و گردشگران در ایام 
برگزاری جشنواره و شناسنامه دار کردن جشنواره گردشگری انار و ثبت در تقویم رویدادهای گردشگری کشور 
ازجمله دستاوردهای پانزدهمین جشنواره انار بادرود بود.وی، معرفی و فروش محصولات باغی و کشاورزی 
و فراورده های وابسته به آن، فرهنگ سازی و آشنایی مردم با طب ســنتی و خواص دارویی میوه انار، اشغال 
۱۰۰ درصدی تخت های واحدهای اقامتی در طول ۲ هفته ای منتهی به برگزاری جشنواره انار و در پایان تشویق 
و ترغیب و جذب ســرمایه گذار برای ایجاد تاسیســات گردشگری برای ارائه خدمات به مســافران را از دیگر 

دستاوردهای جشنواره در حوزه گردشگری عنوان کرد.
احمدی، از ثبت رویداد جشنواره انار بادرود در تقویم رویدادهای گردشگری ایران خبر داد و گفت: در این گواهی 
آمده که در راستای تحقق موضوع در ساماندهی و حرفه ای سازی گردشــگری رویداد از راهبرد »ساماندهی 
مقصدها و مسیرهای جدید گردشگری« در سند تحول دولت مردمی، رویداد گردشگری جشنواره انار بادرود 
واقع در استان اصفهان شهرستان نطنز بخش بادرود که هرساله در بازه زمانی یازدهم آبان ماه الی بیستم آبان 
ماه برگزار می  شود در تاریخ ۱۴۰۲/۰۱/۲۲ و با شماره ۲۰۲۰۴۱۵۴، در سطح »استانی« در فهرست رویدادهای 
گردشگری جمهوری اسلامی ایران به ثبت رسیده است.سرپرست نمایندگی میراث فرهنگی بادرود ادامه داد: 
در این گواهی آمده بدیهی اســت تداوم ثبت رویداد فوق الذکر در تقویم رویدادهای گردشگری کشور منوط به 
استقرار تطبیق شرایط رویداد با مفاد مندرج در دســتورالعمل ثبت رویدادها در تقویم رویدادهای گردشگری 
کشور ابلاغی شماره ۱۲۱۰۰-۱۴/۱۸۸۵۳ مورخ ۱۴۰۱/۰۶/۲۲ وزیر  میراث فرهنگی گردشگری و صنایع دستی 

خواهد بود.

بیان مشکلات کشاورزان و باغداران
علی رجبی، شهردار بادرود که دبیر جشنواره انار نیز بوده در این زمینه اظهار کرد: پانزدهمین جشنواره انار نادری 
بادرود از هجدهم آبان ماه شروع و تا بیست و ششم آبان ماه ۱۴۰۲ ادامه پیدا کرد و شهرداری بادرود به عنوان 
دبیر جشنواره برنامه های متنوعی را در این مدت اجرا کرد که می توان به اجرای مراسم افتتاحیه که با دعوت از 
مقامات و مسئولین کشوری و استانی از وزارتخانه های کشور، جهاد کشاورزی و میراث فرهنگی صنایع دستی 
و گردشگری صورت گرفته بود، اشاره کرد که در این آیین ضمن بیان مشکلات کشاورزان و باغداران منطقه به 

ظرفیت های کم نظیر اسکان گردشگری باغی منطقه اشاره شد.
 وی افزود: در طول زمان ایام جشنواره علاوه بر اجرای مراسم افتتاحیه می توان به برپایی نمایشگاه و غرفه های 
عرضه کالا و خدمات موردنیاز مردم به ویژه غرفه فروش انار و مشتقات آن اشاره کرد. اجرای صد نفره گروه سرود 

کودکان بالباس محلی، اجرای برنامه جشنواره خوراک بومی و محلی، اجرای برنامه پیاده روی خانوادگی توسط 
شهرداری و اداره ورزش و جوانان با مشارکت برنامه تلویزیونی صبح و نشاط، اجرای برنامه های شاد و نشاط آور 

ا ز جمله دعوت از مجری، خواننده و استندآپ کمدی کشوری در مراسم اختتامیه جشنواره برگزار می شود.
رجبی تصریح کرد: شهرداری بادرود انگیزه و هدف از برپایی و برگزاری جشنواره انار نادری را در قالب سه هدف 
کلی پیگیری می کرد که این اهداف عبارت اند از شکرگزاری و سپاس از خداوند متعال به خاطر وجود و آراستگی 
میوه ها و صیفی جات خوشمزه  در منطقه امامزاده آقا علی عباس و گل سرسبد آن برداشت انار نادری بادرود، 
معرفی و شناسایی آداب ورسوم و فرهنگ و آثار و بناهای دیدنی و اماکن گردشگری تاریخی مذهبی و طبیعی 

و شهر بادرود و نیز ایجاد شور و نشاط اجتماعی در بین مردم عزیز نجیب و زحمتکش منطقه.
شهردار بادرود اظهار امیدواری کرد که مسئولین متولی کاشت، داشت و برداشت انار نادری بادرود قدر این نعمت 
الهی که پیامبر اعظم از آن به سیدالفواکه نام برده اند را دانســته و در احیا و ارتقای کیفیت خوب این محصول 

همت به خرج داده تا همیشه این یاقوت سرخ و سوغات و ره آورد این سرزمین ماندگار بماند.

برگزاری جشنواره غذای بومی محلی بادرود
شیرین ترابیان، مسئول کمیته امور بانوان شهرداری و شورای شهر بادرود اظهار کرد: در جشنواره انار نمود تلاش 
و همراهی بانوان در تمام مراحل به دست آوردن میوه انار همراه مردان دیده می شود و علاوه بر آن زنان باهنر 
دستان شان از این میوه استفاده کرده و محصولات دیگری چون رب انار، آب انار، سرکه انار و ترشک و... تهیه 
می کنند و در کنار بهره مندی بهینه و خوب از این میوه بانوان با شــرکت و برگزاری در جشنواره غذا هرسال هنر 
پخت انواع غذاهای محلی و سنتی و غذاهایی که در پخت آن از این میوه استفاده می شود را به عرصه تماشای 

دیگران می گذارند. این خود نشان هنرمندی و توانمندی بانوان شهر بادرود است.
ذبیح ا...صولتیان، نویســنده کتاب تاریخ و فرهنگ بادرود در این زمینه گفت: جشن انار، این میوه بهشتی و 

خوش رنگ یکی از صدها جشنواره و فستیوالی است که هرساله در ایران برگزار می شود.
وی افزود: با رسیدن فصل پاییز زمانی که یاقوت سرخ رسیده و روی شاخه های تنومند درخت سنگینی می کند 

و چیده شدن را انتظار می کشد، جشن انار در چند شهر ایران به شکرانه برداشت آن برگزار می شود.
صولتیان ادامه داد: جشن انار هم زمان با فصل برداشت انار در پاوه اورامانات، ارسنجان، انبوه، فاروق، بادرود و 
دورک و برخی شهرهای دیگر دارای میوه انار برای شکرگزاری از محصول برگزار می شود و یک فرصت مناسب 

برای آشنایی با انواع فرآورده های انار و همچنین توسعه گردشگری است.
نویســنده کتاب تاریخ و فرهنگ بادرود ادامه داد: البته هرکدام از این نقاط برای برگزاری جشن شکرگزاری 
شیوه و مراسم خاص خود را دارند، مثلا در بعضی مناطق چند روز قبل از شروع، جشن کشاورزان تمام انارها را 

می چینند تا در روز جشن برای فروش و عرضه آماده باشند.

برگزاری اولین جشنواره انار بادرود در سال 13۸5
وی گفت: در برخی از شهرها کشاورزان تا روز جشن برای برداشت محصول دست نگه می دارند و در همان روز 
جشن این یاقوت سرخ را برداشت می کنند، ایده برگزاری جشنواره انار بادرود در سال ۱۳۸۵ باهدف معرفی 
پتانسیل های گردشــگری و معرفی این میوه بهشــتی در شورای شــهر با عضویت این جانب مطرح و در ۲۴ 
آبان همان سال به مدت ۳ روز اولین جشــنواره انار بادرود برگزار شد، برپایی غرفه های فروش مشتقات، انار 
صنایع دستی برگزاری جشن هنری و بازدید از باغات انار و برپایی کلاس های آموزش و ترویجی ویژه باغداران 

از مهم ترین برنامه های این جشنواره فرهنگی بود.
اجرای سرود زیبایی که در تمام جشنواره ها از مهم ترین برنامه های جشنواره محسوب می شود  و کودکان این 
ســرزمین بالباس های محلی و رقص محلی آن را اجرا می کردند،از جاذبه های مهم این جشنواره محسوب 

می شود.

تجلیل از باغداران نمونه بادرودی
علی حاجی زاده، مدیر مرکز خدمات جهاد کشــاورزی بادرود حضور رییس مرکز تحقیقات باغی وزارت جهاد 
کشاورزی را یکی از دستاوردهای جشنواره برشمرد و گفت: طاهری، محقق مرکز تحقیقات میوه های گرمسیری 
وزارت جهاد کشاورزی در جشنواره انار عنوان کرد برای بهتر شدن کیفیت ارقام انار منطقه مخصوصا رقم نادری 
بادرود آمادگی دارد یک ایستگاه تحقیقاتی ایجاد کنند و برای بالا بردن خصوصیات بازارپسندی، ماندگاری، 
مقاومت در برابر آفات و تنش های گرمایی منطقه کارهای تحقیقاتــی انجام دهد و برای انجام این کار به یک 

حامی مالی در بادرود نیاز دارد.
وی افزود: در جشــنواره انار با حمایت مالی شــهرداری بادرود، تعدادی از تولیدکنندگان نمونه انار در بخش 
بادرود توسط مرکز جهاد کشاورزی بادرود انتخاب شدند و از آنها در اختتامیه جشنواره انار تجلیل شد تا با این 
کار باغداران نمونه تشــویق و دلگرم به ادامه کار در زمینه تولید انار شده و همچنین سایر باغداران نیز از تجارب 
آنان استفاده کرده و به جای حذف باغات انار که محصول اصلی و بومی بخش است در جهت تولید محصول 
باکیفیت تلاش کنند.درمجموع می توان از نتایج و دستاوردهای جشنواره به تثبیت انار نادری بادرود به عنوان 
یکی از پنج رقم انار معروف در ایران - که به عنوان بزرگ ترین تولیدکننده انار جهان شمرده می شود، اشاره کرد. 
پنج رقم انار برتر کشور عبارتند از: رباب تبریز استان فارس نادری بادرود استان اصفهان، شیشه گپ فردوس 

استان خراسان، ملس ساوه »استان مرکزی« و میخوش یزد »استان یزد«.
اشتهار و تثبیت همیشگی بادرود جزو شهرهای معروف کشت انار کشور، بهسازی و اصلاح باغات انار از طریق 
آموزش علمی و عملی کشاورزان در حاشیه اجرای این جشنواره ها، ایجاد و گسترش ده ها مزرعه الگویی تکثیر 
نهال انار نادری که تا پیش از اجرای جشنواره حتی یک کارگاه تکثیر نهال وجود نداشت ولی اکنون بیش از ده 

مورد مزرعه به تکثیر و صادرات نهال انار نادری بادرود فعال هستند.
سوق کشاورزی و باغداری بخش بادرود از روش سنتی به صنعتی و نیمه مکانیزه، به نحوی که کار تبدیل آبیاری 
غرقابی به قطره ای در مزارع و باغات آغاز شده و با توجه به کمبود آب کشاورزی ترویج این امر یکی از بهترین 

نتایج جشنواره انار بادرود است.

مفاد آراء
9/113 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي 

و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابر رای شماره  2861 مورخ 1402/8/3 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی مالکيت آقای احمد مختاری به شناســنامه 
شماره 18246 کدملی 1292892102 صادره اصفهان فرزند رضا  در ششدانگ ساختمان 
در حال ساخت به مساحت 614/50  متر مربع مفروزی از  پلاک شماره 131 فرعی از 4483  
اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان مع الواسطه و به موجب بيع 
نامه عادی از طرف آقای جعفر متقی دستجردی )مالک رسمی( خريداری گرديده است و 
متقاضی نيز به موجب يک فقره استشــهاديه محلی که به تاييد شهود محلی رسيده است 

اعلام داشته به مالک رسمی دسترسی ندارد.
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ 
انتشــار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، 
ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع قضايی تقديم 
نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/09/05
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/20

م الف: 1610627  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

9/114  آگهی موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی 
واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140260302007005042  هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فلاورجان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای  قدرت اله توکلی گارماسه فرزند حسن بشماره 
شناسنامه 24 در ششدانگ يک باب خانه  به مساحت 209/09 متر مربع قسمتی از پلاک 
شماره  405   اصلی واقع در گارماسه  بخش 9 خريداری از مالک رسمی آقای حسين يزدانی 

فرزند قاسم محرز گرديده است.
  لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی ميشود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ 
انتشار اولين آگهی به مدت دوماه اعتراض خود رابه اين اداره تسليم وپس از اخذ رسيد ظرف 
مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضايی تقديم نمايند. 
بديهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند 

مالکيت صادر خواهد شد . 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/09/05
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/20

م الف: 1610457  مظاهر عباسی قلعه شاهی رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان
مفاد آراء

9/115 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و 
اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

 برابر آرا صــادره هيات هــاي موضوع قانــون تعيين تکليــف وضعيت ثبتــي اراضي و
 ساختمان هاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه 
و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده است لذا مشخصات متقاضيان و املاک مورد تقاضا 
به شرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود. در صورتي 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسليم 
و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تســليم اعتراض دادخواست خود را به مرجع 

قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1- برابر راي شــماره 16182 مورخ 1402/08/24 هيات دوم مالکيت  آقای رحمن 
امين صفت  به شناسنامه شماره 24 کدملي 1289973113 صادره اصفهان  فرزند ميرزا آقا 

در ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت  233/81 متر مربع پلاک شماره 251 فرعی از 
15  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان ثبت در دفتر املاک 

تائيد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/09/20
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/10/05

م الف: 1620158  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 
مفاد آراء

9/116 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و 
اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

 برابر آرا صــادره هيات هــاي موضوع قانــون تعيين تکليــف وضعيت ثبتــي اراضي و
 ساختمان هاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه 
و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده است لذا مشخصات متقاضيان و املاک مورد تقاضا 
به شرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود. در صورتي 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسليم 
و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تســليم اعتراض دادخواست خود را به مرجع 

قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1- برابر راي شــماره 16107 مورخ 1402/08/23 هيات دوم مالکيت  آقای مجيد 
دهانی به شناســنامه شــماره 29 کدملي 1209712245  فرزند حميدرضا در ششدانگ 
يکباب ساختمان به مساحت  198/70 متر مربع پلاک شماره 126 فرعی از 8  اصلي واقع 
در اصفهان بخش 14 حوزه ثبــت ملک غرب اصفهان اســناد 21701 مورخ 98/10/24 
و 37179 مــورخ 1402/7/23 دفترخانه 337 اصفهان تائيد با قيد بــه اينکه پلاک ثبتی 
 8/48/1 بوده که در اجرای استاندارد ســازی به پلاک 8/126 تبديل گرديده تائيد و محرز

 گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/09/20
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/10/05

م الف: 1619970  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 
مفاد آراء

9/117 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و 
اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

 برابر آرا صــادره هيات هــاي موضوع قانــون تعيين تکليــف وضعيت ثبتــي اراضي و
 ساختمان هاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه 
و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده است لذا مشخصات متقاضيان و املاک مورد تقاضا 
به شرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود. در صورتي 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسليم 
و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تســليم اعتراض دادخواست خود را به مرجع 

قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1- برابر راي شماره 12082 مورخ 1402/07/03 هيات دوم مالکيت  خانم شهربانو بابا 
صفری به شناسنامه شماره 9968 کدملي 1283209020  فرزند رمضان در ششدانگ يکباب 
ساختمان به مساحت  80/20 متر مربع پلاک شماره 422 فرعی از 19  اصلي واقع در اصفهان 

بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان ثبت در دفتر املاک تائيد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/09/20
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/10/05

م الف: 1620052  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 
مفاد آراء

9/118 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي 
و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

برابر رای شماره  3384 مورخ 1402/9/5 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی مالکيت آقای حميد خدابنده به شناســنامه 
شماره 1878 کدملی 1288980957 صادره اصفهان فرزند مرتضی  در ششدانگ يکباب 

خانه به مســاحت 210/82  متر مربع  پلاک شــماره 4786 اصلی واقع در اصفهان بخش 
5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان مع الواســطه و به موجب بيع نامه عادی از طرف آقای 
حسينعلی حيدری )مالک رسمی( به متقاضی واگذار گرديده است و متقاضی نيز به موجب 
يک فقره استشهاديه محلی که به تاييد شهود محلی رســيده است اعلام داشته به مالک 

رسمی دسترسی ندارد.
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ 
انتشــار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، 
ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع قضايی تقديم 
نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/09/20
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/10/05

م الف: 1620333  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

9/119 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و 
اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

برابر راي شماره 140260302031000879-1402/9/6 هيات موضوع قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک 
نايين تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقاي خســرو عربان بافران فرزند رضا بشماره 
شناسنامه 4 صادره از نايين درششــدانگ زمين با بنای احداثی  به مساحت 300 مترمربع 
پلاک 117 فرعي از 19690 اصلي واقع در بخش 2 ثبت نايين خريداري عادی و مع الواسطه 

از مالک رسمي آقاي باقر پيرنيا مالک رسمی محرز گرديده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي که 
اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاريخ 
انتشــار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، 
ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع قضايي تقديم 
نمايند.بديهي اســت در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول : 1402/9/20
تاريخ انتشار نوبت دوم : 1402/10/5

م الف: 1618943  عليرضا راحتی  رئيس ثبت اسناد واملاک نايين 
ابلاغ

9/120 کارفرمای محترم شرکت  ريســندگی و بافندگی شــهرضای جديد  با کد تامين 
اجتماعی کارگاه 6912310007   به اطلاع می رســاند درخواســت بازنشستگی پيش از 
موعد  آقای  محمد تقی دهقان از کارکنان آن کارگاه در کميته بررســی مشــاغل سخت 
و زيان آور استان اصفهان مطرح و شغل مورد درخواســت نامبرده )بافنده (  بر اساس رای 
کميته بدوی استانی موضوع ماده 8 آئين نامه اجرايی مشاغل سخت و زيان آور که در تاريخ 
1402/08/18 برگزار گرديده، با اکثريت آراء در گروه الف سخت و زيان آور شناخته شد. اين 
آگهی بمنزله  ابلاغ رای صادره است و مهلت اعتراض به تصميم مذکور از تاريخ درج آگهی 
به مدت 15روز اداری می باشد در صورت اعتراض جهت تکميل فرم 4 به دبيرخانه مشاغل 
 سخت و زيان آور واقع در اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان مراجعه گردد.   

م الف: 1620302   اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان
مزایده اموال غیر منقول )اسناد ذمه(

9/121 به  موجب پرونده اجرائی کلاسه 140100279 واحد اجرای اسناد رسمی گلپايگان 
دو دانگ و هفت هشتم دانگ مشاع از شش دانگ پلاک ثبتی صد و هشتاد و چهار فرعی 
 از چهل و هشــت اصلی بخش چهار گلپايگان بنام عباس خان محمــدی در جريان ثبت 
می باشد. طبق اجرائيه صادره مستند به سند ازدواج شماره چهار هزار و سيصد و پنجاه و نه 
مورخه دهم مهر ماه سال هزار و سيصد و هفتاد و شش مالکيت آقای عباس خان محمدی 
از پلاک مذکور در قبال طلب خانم نرگس حاجی اسماعيلی و حقوق دولتی در بازداشت قرار 
گرفته است. مطابق پاسخ استعلام حوزه ثبت ملک گلپايگان، حدود و مشخصات شش دانگ 
پلاک ثبتی صد و هشتاد و چهار فرعی از چهل و هشت اصلی بخش چهار گلپايگان: تاکنون 

تحديد حدود نشده و اظهار نامه فاقد مساحت و حقوق ارتفاقی می باشد. مطابق با گزارش 
ارزيابی مورخ نوزدهم شهريور ماه سال هزار و چهارصد و دو کارشناس رسمی دادگستری،  
حسب پرونده ثبتی با توجه به اظهار نامه ثبتی حدود ملک شمالا به زمين های احرافه حد 
شرقی به زمين سلطنت خانم حد جنوبی به زمين آقای امجدی و حد غربی به زمين احرافه  
محدود  شده اســت که مســاحت آن طبق اظهار نامه ثبتی 12 جريب می باشد که حسب 
اظهارات آقای علس محمد اشــراقی نماينده چاه قنات تپه حسين ملک مذکور دارای 12 
 ساعت حقابه از چاه  قنات تپه حسين می باشــد و در حال حاضر ملک مذکور بدون کشت 
می باشد. با توجه به موقعت زمين نوع کاربری آن که کشاورزی می باشد و حقابه چاه آن که از 
چاه قنات تپه په حسين می باشد از قرار هر متر مربع چهارصد هزار ريال و در مساحت دوازده 
هزار متر مربع مبلغ چهار ميليارد و هشتصد ميليون ريال برآورد گرديد که با توجه به ميزان 
مالکيت  آقای عباس خانمحمدی به ميزان دو دانگ و هفت هشتم دانگ مشاع از شش دانگ 
پلاک ثبتی صد و هشتاد و چهار فرعی از چهل و هشت اصلی بخش چهار گلپايگان سهم 
ايشان پنج هزار و هفتصد و پنجاه متر مربع می باشد مبلغ دو ميليارد و سيصد ميليون ريال 
برآورد گرديد. پلاک مذکور فاقد بيمه بوده و مطابق با گزارش مورخ بيست و سوم مهرماه 
ســال هزار و چهار صد و دو مامور اجرا در اجاره نمی باشد. پلاک مذکور از ساعت 9 الی 12 
روز دوشنبه مورخ چهارم دی ماه سال يک هزار و چهارصد و دو در اداره ثبت اسناد و املاک 
گلپايگان واقع در گلپايگان خيابان آيت اله خوانساری، جنب پمپ بنزين از طريق مزايده به 
فروش می رسد. مزايده دو دانگ و هفت هشتم دانگ مشاع از شش دانگ پلاک ثبتی صد و 
هشتاد و چهار فرعی از چهل و هشت اصلی بخش چهار گلپايگان از مبلغ دو ميليارد و سيصد 
ميليون ريال شروع و به بالاترين قيمت پيشنهادی نقدا فروخته می شود. شرکت در مزايده 
منوط به پرداخت ده درصد از مبلغ پايه کارشناسی به حساب سپرده ثبت و حضور خريدار يا 
نماينده قانونی او در جلسه مزايده است برنده مزايده مکلف است ما به التفاوت مبلغ فروش  
را ظرف مدت پنج روز از تاريخ مزايده به حساب صندوق ثبت توديع نمايد و در صورتی که 
ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واريز نکند، مبلغ مذکور قابل استرداد 
نبوده و به حساب خزانه واريز خواهد شــد. متقاضيان می توانند از پلاک مورد مزايده واقع 
در گلپايگان، روستای مزرعه جنب پرورش ماهی آقای وحيد مددی بازديد نمايند. لازم به 
ذکر است پرداخت بدهی های مربوط به آب، برق، گاز اعم از حق انشعاب و يا حق اشتراک 
و مصرف در صورتی که مورد مزايده دارای آنها باشــد و نيز بدهی های مالياتی و عوارض 
شــهرداری و غيره تا تاريخ مزايده اعم از اينکه رقم قطعی آن معلوم شده يا نشده باشد به 
عهده برنده مزايده است  و نيز در صورت وجود مازاد، وجوه پرداختی بابت هزينه های فوق 
از محل مازاد به برنده مزايده مسترد خواهد شــد. ضمنا چنانچه روز مزايده تعطيل رسمی 
 گردد،  مزايده روز اداری  بعد از تعطيلی در همان ســاعت و مکان مقرر برگزار خواهد شد. 

م الف: 1619466 محمد اکبری مسئول واحد اجرای اسناد رسمی گلپايگان
فقدان سند مالکیت

9/122 نظر به اينکه سند مالکيت شــش دانگ يکباب مغازه به مساحت 41/45 متر مربع 
بشــماره پلاک ثبتی 11030 فرعی مفروز از 6177 فرعــی از 159- اصلی واقع دربادرود 
جز بخش نه حوزه ثبتی بادرود بنام ايمان شــريفی مقدم بادی فرزند عبداله بشماره چاپی 
363249 سری ب سال 96 با شماره دفتر املاک الکترونيک 139720302022000823 
ثبت و صادر و تسليم گرديده و برابر سند شماره 4508- 1402/08/09 دفترخانه 459 بادرود 
به آرشاوير شريفی مقدم بادی فرزند ايمان انتقال قطعی گرديده سپس ايمان شريفی مقدم 
بادی با ارائه درخواست کتبی بشــماره وارده 1402/09/12-140221702022003372 
بانضمام دو برگ استشهاديه محلی که امضاء شــهود آن ذيل شماره 2358 و شناسه يکتا 
14022158692000747- 1402/09/12 به گواهی دفترخانه 459 بادرود رسيده مدعی 
است که سند مالکيت با مشخصات فوق بعلت ســهل انگاری مفقود گرديده و درخواست 
صدور المثنی سند مالکيت ملک فوق را نموده لذا مراتب باستناد تبصره يک اصلاحی ذيل 
ماده 120- آيين نامه قانون ثبت در يک نوبت آگهی می شــود چنانچه کسی مدعی انجام 
معامله نسبت به ملک مرقوم يا وجود سند مالکيت نزد خود می باشد از تاريخ انتشار اين آگهی 
ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکيت يا سند معامله به اين 
اداره تسليم و رسيد اخذ نمايد تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالکيت به ارائه کننده سند 
مسترد گردد. بديهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسيد يا در صورت اعتراض اصل 
سند مالکيت يا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند مالکيت المثنی طبق مقررات خواهد 

شد. م الف: 1620472 رضا طويلی رئيس ثبت اسناد و املاک بادرود 
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فرمانده انتظامی استان:

اصفهان جای عربده کشی نیست
فرمانده انتظامی استان اصفهان با اشــاره به برخورد قاطع پلیس با اراذل و اوباش گفت: اصفهان جای 
عربده کشی نیست و با اراذل و اوباش جدی برخورد می کنیم.به گزارش خبرنگار مهر، سردار حمیدرضا 
علینقیان پور در نشست خبری با اشاره به اینکه طی آبان ماه امسال بیش از سه هزار و ۴۵۰ مورد بازدید 
از اصناف سطح استان به صورت شــبانه روز و انفرادی صورت گرفته است، اظهار داشت: بالغ بر سه هزار 
مورد تذکر و اخطار به اصناف در یک ماه گذشته صورت گرفته و طی این مدت ۶۱۳ واحد صنفی متخلف 
با حکم قضایی بسته شدند.وی، اصناف پلمب شده در یک ماه اخیر را مشاغل و کارگاه های بزرگ تامین 
مایحتاج مردم و فروشگاه های بزرگ عنوان کرد و افزود: علل پلمب این تعداد واحد در سطح استان با 
تخلفات صنفی و از جمله فروش کالاهای قاچاق و آنان که امنیت جانی و روانی جامعه را تهدید می کنند، 
مرتبط بوده است.فرمانده انتظامی استان اصفهان با اشاره به اینکه بانک اطلاعاتی کاملی از اصناف استان 
داریم و پلمب واحدها پس از چندین بار بازدید و تذکر اتفاق افتاده است، گفت: خط قرمز ما امنیت روحی 
روانی، جانی و سلامت روح و روان مردم است.سردار علینقیان پور به دستگیری اراذل و اوباش شاخص 
و همچنین کشف سلاح و مهمات از متهمان متواری طی یک ماه اخیر اشاره کرد و گفت: با برخورد قاطعانه 
سازمان اطلاعات و امنیت انتظامی در استان با اراذل و اوباش به رغم اینکه در هشت ماه اخیر نسبت به 
سال گذشته کاهش وقوع جرائم را شاهد بودیم؛ اما در حوزه دستگیری ۳۰۰ درصد رشد داشتیم زیرا با 
کوچک ترین تحرکات برخورد می شود.وی ابراز داشت: اگر فردی چاقو و قمه به دست می گیرد و جان 
مردم را با عربده کشی به خطر می اندازد باید دست او شکسته شود.فرمانده انتظامی استان اصفهان اضافه 
کرد: با وجود این، نیروی انتظامــی اراذل و اوباش محلات مختلف را جمع و با آنان صحبت کردیم که یا 
خود را اصلاح کنید یا از این استان خارج شوید زیرا اصفهان جای عربده کشی نیست و از مردم درخواست 

داریم اگر چنین افرادی در محلات آنان وجود دارد به پلیس اطلاع دهند.

تشکیل 292 پرونده در زمینه مبارزه با مفاسد اقتصادی
ســردار علینقیان پور با بیان اینکه در پلیس مبارزه با جرائم اقتصادی آبان ماه امسال ۲۹۲ فقره پرونده 
مرتبط با مفاسد اقتصادی و شبکه های گسترده قاچاق تشکیل شده است، ادامه داد: در حوزه شناسایی 
و برخورد با جرائم اقتصادی افزایش ۱۰۰ درصدی نسبت به سال گذشته داشتیم. به گفته وی؛ در هشت 
ماهه امسال نیز تشکیل پرونده های تخلفات اقتصادی کلان و باندی ۳۶ درصد نسبت به سال گذشته 
افزایش و ارزش ریالی این پرونده ها ۱۱۲ درصد رشد داشته است.فرمانده انتظامی استان اصفهان در 
ادامه با بیان اینکه ۵۲ درصد جانباختگان ترافیکی در شهر اصفهان موتور سیکلت سواران هستند، اظهار 
داشت: در این زمینه پلیس راهور استان در سه حوزه آموزش مناسب برای افراد ناآگاه، مسائل اجتماعی 
و همچنین اقدامات قانونی را در دستور کار قرار داده است.سردار علینقیان پور با اشاره به اینکه روزانه ۶ 
هزار انواع خدمات در شهرک آزمایش به مردم ارائه می شود، خاطرنشان کرد: یکی از مشکلات ما شماره 
گذاری خودروها بود که در این راستا دستگاه تولید پلاک را در قسمت شماره گذاری تعبیه کردیم و دستگاه 
تکمیلی آن نیز این هفته افتتاح می شــود که با راه اندازی آن ســه برابر نیاز پلاک تولید خواهیم کرد که 
مردم معطلی نداشته باشند.وی همچنین به موضوع روان سازی ترافیک شهر اصفهان اشاره کرد و گفت: 
تاکنون ۲۸۰ صنف ترافیک ساز شناسایی و برای آنان هشدار نامه صادر شده است.فرمانده انتظامی استان 
اصفهان در خصوص خودروهای شوتی نیز خاطرنشان کرد: این خودروها در ساعات خاص در اتوبان های 
اطراف اصفهان تــردد و کالا یا اتباع را قاچاق می کنند که در این رابطه با رصدهای لحظه ای تردد توســط 
 دوربین ها پس از خروج از شهر اقدام به دستگیری آنان می کنیم که تقریبا ۹۰ درصد خودروهای شوتی
 متوقف می شوند.سردار علینقیان پور با بیان اینکه در هشت ماهه امســال ۱۳۵ باند سرقت در استان 
 شناسایی و دســتگیر شدند، افزود: از ابتدای ســال دستگیری و برخورد با ســرقت ۲۱ درصد افزایش 
و وقوع آن ۱.۵ درصد کاهش یافته اســت.به گفته وی، از ابتدای سال تاکنون ۲۸ باند سرقت منزل، ۱۶ 
باند سرقت اماکن، ۱۳ باند سرقت خودرو، ۲۲ باند سرقت کابل و پنج باند سرقت مغازه شناسایی و ۴۱۵ 
محکوم متواری دستگیر شدند؛ همچنین ارزش ریالی اموال استرداد شده به مالباختگان بالغ بر ۹۶۰ 

میلیارد تومان بوده است.

وقتی کل اصفهان تعطیل می شود به جز صنایع آلاینده؛

این یه شوخیه؟!

چندین ماه پیش به مناسبت روز خبرنگار، بازدیدی  مریم قادری
از شرکت ذوب آهن اصفهان انجام شد؛ با توجه به 
اینکه این نخستین بازدید پس از چند سال بود، خبرنگاران انتظار داشتند 
که وضعیت محیط زیســتی »ذوب آهن« را متفاوت مشاهده کنند اما 
متاسفانه خبرنگاران در شرایطی وارد محیط این شرکت بزرگ صنعتی 
شدند که از هر کوره شرکت دودهایی به رنگ های مختلف بر می خاست، 
گویی ذوب آهن به مناسبت بازدید خبرنگاران! رنگین کمانی از رنگ های 
بنفش، قرمز، سیاه و آبی تیره را به نمایش گذاشته بود و سخت تر اینکه 
زمانی که خبرنگاران برای بازدید، وارد یکی از بخش ها شدند، با توجه به 
شرایط بسیار نامطلوب محیط و غیرقابل تحمل، نتوانستند تاب صحبت 
های مسئول بخش را بیاورند و بلافاصله با حال بد از آنجا خارج شدند؛ اما 
توجیه افراد حاضر از شرکت در آن محل هم این بود که »می بینید ما در 

چه محیطی کار می کنیم؟!«.

آلودگی ذوب آهن اصفهان؛ هر روز بیشتر از دیروز!
به گزارش خبرنگار »خبرآنلاین«؛ جدای از اینکه چنین شــرایطی برای 
کارگرانی که در این مکان کار می کنند بسیار آسیب زاست و زودتر از سن 
بازنشســتگی آنها را خانه نشــین خواهد کرد، باید این سوال را بپرسیم 
که چه اتفاقی رخ داده است که از چند سال پیش تاکنون وضعیت این 
صنعت مهم اصفهان نه تنها متحول نشده بلکه آلودگی بیشتری را در آن 
شاهد بودیم، شاید که در زمان بازدید چند سال پیش خبرنگاران از ذوب 
آهن اصفهان، برخی کوره ها خاموش بوده؛ اما اکنون بعد از گذشت چند 

سال وضعیت محیط زیستی کارخانه صدها بار بدتر شده است.در آن روز 
به جز معدود رسانه هایی که درباره آلودگی این صنعت نوشتند متاسفانه 
بقیه واکنش چندانی به موضوع نشان ندادند، اکنون پس از چندین ماه 
که در حال پیگیری آلودگی صنایع به عنوان مقصران اصلی آلودگی هوای 
اصفهان هستیم، بالاخره محیط زیست نیز به این امر واکنش نشان داد 
و دلیل عدم تغییر دروضعیت آلایندگی این کارخانه مشخص شده است؛ 
البته پیش از این نیز مدیرکل محیط زیست اصفهان بارها از عدم توجه 
برخی صنایع به مبانی زیســت محیطی گلایه کرده بود ضمن اینکه این 
سازمان شکایتی نیز به مراجع قضایی علیه ذوب آهن مطرح کرده است 

که رسیدگی به آن همچنان ادامه دارد.
در این ارتباط احمدرضا لاهیجان زاده، مدیرکل محیط زیســت اصفهان 
اظهارکرد: ذوب آهن و کوره های آجرپزی بیشترین سهم در آلودگی هوا 
را دارند و طبق قانون با آنها برخورد خواهد شد.وی گفت: مقصران اصلی 
آلودگی هوای اصفهان شرکت ذوب آهن و کورهای آجر پزی هستند که 
تاکنون جلسات بسیاری در این زمینه تشکیل شده است.مدیرکل محیط 
زیست اســتان اصفهان افزود: در صورتی که سایر دستگاه ها به وظایف 
ذاتی و رسالت های خودشان عمل نکنند، سازمان حفاظت محیط زیست 
می تواند از طریق مراجع نظارتی و قضایی علیه آنها اعلام جرم کند.لاهیجان 
زاده ادامه داد: شاهد آلودگی هوای بسیار شدیدی در اصفهان هستیم؛ طی 
چند روز گذشته اعداد بالایی در شاخص آلودگی مشاهده شده است و 
وضع موجود باید به سرعت سامان یابد.وی گفت: مقرر شده شرکت ذوب 
آهن با برنامه جامع و مدون کارهای بزرگی در زمینه رفع آلودگی رقم بزند 

که ممکن است تا سه سال آینده به طول بیانجامد.مدیرکل محیط زیست 
تاکید کرد: قطع گاز کوره های آجرپزی از مهم ترین اقداماتی است که در 

دستور کار محیط زیست قرار دارد.

کل استان اصفهان تعطیل شده است به جز صنایع؟!
در همین ارتباط مجید لایقی، کارشناس محیط زیست نیز در گفت و گو 
با خبرآنلاین اظهار کرد: اگر به واقع مسئولان اذعان دارند که ذوب آهن تا 
این حد آلاینده است چرا کل استان اصفهان هفته گذشته تعطیل شده بود 
اما صنایع از جمله همین ذوب آهن با قوت به فعالیت ادامه می دادند؟!

وی افزود: سال هاست برنامه سه ســاله ای که مدیرکل محیط زیست 
استان اصفهان به آن اشاره کرده اســت در ارتباط با ذوب آهن ادامه دارد 
اما عجیب است که این سه ســال فرصت هرگز به اتمام نمی رسد!این 
کارشناس محیط زیست با اشاره به اینکه دیگر صنایع اصفهان از جمله 
فولادمبارکه، پالایشگاه، نیروگاه ها هم آلاینده هستند اما اقدامات محیط 
زیستی در طول سال های گذشته انجام داده اند که ذوب آهن از انجام آنها 
سر باز زده است، گفت: این اقدامات هنوز نیز کافی نیست، شاید سودی 
که این صنایع به جیب پایتخت واریز می کنند موجب شده که حتی در 
این روزهای بنفش اصفهان نیز فعالیت آنها کاهش پیدا نکند و یا تعطیل 
نشوند و این در حالی است که کاهش فعالیت آنها حداقل تا زمانی که هوا 
راکد اســت به مدت چند روز، می تواند تغییر اساسی در هوای اصفهان 
ایجاد کند.اما نکته ای که می ماند اینکه رســانه در دنیای امروز  با وجود 
برخی بی توجهی ها هنوز نیز می تواند موثر باشــد، این ما هستیم که نه 
کامل اما تا حدودی در نوع عملکرد مسئولان موثر هستیم، زمانی که به 
گفته مسئولان محیط زیست اصفهان رســانه ها به اشتباه اعلام کردند 
که خودروها مهم ترین عامل آلودگی هوای اصفهان هستند، مسئولان 
نیز بارها به اشتباه این موضوع را تکرار کرده اند.این در حالی است که در 
همان سال ها بابک صادقیان، رییس اداره امور آزمایشگاه های اداره کل 
حفاظت محیط زیست وقت استان اصفهان اعلام کرد که این یک اشتباه 
رســانه ای بوده چرا که در میان عوامل آینده موتوری، خودروها آلاینده 
ترین اســت اما با در نظر گرفتن جمیع آلاینده ها از جمله وسایل نقلیه 
موتوری، آب و هوا، صنعت و... در کل کارخانه جات و صنایع عامل اصلی 
آلودگی هوای اصفهان هستند، اما متاسفانه این اشتباهی که رسانه ها 
رقم زدند هنوز در اذهان مردم و برخی مسئولان باقی مانده است.وقتی بی 
تفاوت از کنار آنچه می بینیم رد شویم، هیچ چیز تغییر نخواهد کرد، همین 
پیگیری های اندک و اطلاع رسانی درست درباره مقصران اصلی آلودگی 
هوای اصفهان، موجب شجاعت حتی اندک برخی مسئولان با وجدان نیز 
خواهد شد و اینجا نقش  رسانه هایی که قلم می زنند و یا بی تفاوت و به 
اشتباه از کنار موضوع رد می شــوند نیز مشخص می شود.اما جای این 
سوال هست که تا چه زمان می توان به جای تعطیلی صنایع آلاینده، کل 
نصف جهان را تعطیل کرد و ســخن از ناچاری در ارتباط با آلودگی هوای 
اصفهان بر زبان آورد و تازه اقلیمی را مقصر آلودگی هوای اصفهان به شمار 
آورد که خود به دست خود با این نوع بی مسئولیتی ها و بی توجهی ها به 

وجود آورده ایم؟!

ناجا جامعه

اعضای مجمع نمایندگان استان اصفهان با رییس قوه 
قضاییه دیدار کردند.

به گزارش ایسنا به نقل از قوه قضاییه، حجت الاسلام 
محسنی اژه ای در ادامه سلسله دیدارها و نشست های 
 هم اندیشــی مســتمر خود با نماینــدگان مجلس،
  با اعضــای مجمــع نماینــدگان اســتان اصفهان

 دیدار کرد.
این دیدار پیرو درخواست جمعی از نمایندگان استان 
اصفهان در زمان حضور حجت الاســلام والمسلمین 
محسنی اژه ای در مجلس شورای اسلامی به منظور 

برگزاری نشست مشترک مجلس و قوه قضاییه در 
روز ۱۳ آذر صورت گرفت.

اعضای مجمع نمایندگان اســتان اصفهان بر همین 
اســاس از ریاست قوه قضاییه به ســبب تسریع در 
اجابت درخواست دیدار آنها، قدردانی به عمل آوردند 
و تعامل میان دســتگاه قضا و مجلس را بی سابقه 

قلمداد کردند.
دیدارهای ریاست قوه قضاییه با نمایندگان مجلس در 
فراکسیون ها و کمیسیون ها و مجامع استانی، مرتبا و 
مستمرا برگزار می شود و حجت الاسلام والمسلمین 
محســنی اژه ای طی ۲۹ ماه سپری شــده از دوران 
ریاست خود بر عدلیه حدود ۲۰ نشست هم اندیشی 
مشترک را با اعضای کمیســیون ها، فراکسیون ها و 
مجامع نمایندگان استانی مجلس شورای اسلامی 

برگزار کرده است.رییس دستگاه قضا در این نشست 
هم اندیشــی با اعضــای مجمع نمایندگان اســتان 
اصفهان، به تبیین و تشریح برخی مسائل و مشکلات 

اساسی و ریشه ای در کشور پرداخت.
همچنین در جریان این نشست برخی از عمده ترین 
مسائل و مشکلات مربوط به اســتان اصفهان نیز به 
صورت تخصصی و موشکافانه مورد بررسی و تجزیه و 
تحلیل قرار گرفت و رییس قوه قضاییه پیشنهاداتی را 
برای رفع این مسائل مطرح کرد که با استقبال اعضای 

مجمع نمایندگان استان اصفهان همراه بود.
پیش از سخنان رییس قوه قضاییه نیز اعضای مجمع 
نمایندگان استان اصفهان به مدت بیش از یک ساعت 
به طرح مطالب و مباحثی در رابطه با مسائل، مشکلات 

و موضوعات مختلف پرداختند.

 دیدار اعضای مجمع نمایندگان استان اصفهان
 با رییس قوه قضاییه

تصویر 
تکان دهنده از 

شرایط بیمارستان 
در خانیونس

ارزش باغ وحش ها به صیانت از حقوق حیوانات است
مدیرکل دفتر حفاظت و مدیریت حیات وحش سازمان محیط زیست کشور گفت: در باغ  وحش ها، 
مخاطبان گونه های زنده ای از حیوانات هستند که موضوعات حفاظت، صیانت و رعایت حقوق آن ها 

از ارزش های اصولی و مورد تاکید رتبه بندی باغ وحش های کشور است.
غلامرضا ابدالی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با بیان اینکه باغ وحش ها باید اهداف بسیار مهم تری 
همچون آموزش، رعایت حقوق حیوانات، حفاظت از گونه ها و تحقیقات تاکید و توجه داشته باشند، 
اظهار کرد: با توجه به اهمیت موضوع رتبه بندی و رعایت استانداردهای ضروری، بیست ویکم خرداد 
سال جاری، جلسه ای توجیهی برای باغ وحش داران کشور تشکیل شد و کارشناسان ارزیابی سازمان 

یک دوره آموزشی را گذراندند.
وی با تاکید بر اینکه رتبه بندی به باغ وحش ها وزن می دهد و آن ها را اولویت بندی می کند، افزود: آغاز 
به کار طرح رتبه بندی باغ وحش ها کشور از نیمه دوم سال گذشته اجرایی شد و بر اساس رعایت ۵۲ 
شاخص ارزیابی استاندارد توسط متخصصان امر سازمان تدوین و به صورت پایلوت در چند استان 

اجرا و طی ماه های گذشته این شیوه نامه به همه استان ها ابلاغ شده است.
مدیرکل دفتر حفاظت و مدیریت حیات وحش ســازمان محیط زیســت با بیان اینکه رتبه بندی 
به باغ وحش ها وزن می دهد و آن هــا را اولویت بندی می کند، تصریح کرد: ارزیاب های ســازمان 
باغ وحش ها، باغ های پرندگان و مراکز نگهداری را بر اساس اســتانداردهای تعیین شده ارزیابی 

می کنند و به آن ها نمره می دهند، در نتیجه بر اساس این بررسی ها و نمره ها رتبه بندی می شوند.
وی با اشاره به اینکه طرح رتبه بندی باغ وحش ها و مراکزی نگهداری طی چند مرحله با رعایت ۵۲ 
شاخص ارزیابی اجرایی می شود، گفت: مرحله نخست این طرح در نیمه اول سال جاری در همه 
باغ وحش ها، باغ پرندگان و مراکز نگهداری حیات وحش کشور به اتمام می رسد و گام دوم آن در 
مدت زمان یک ساله بر اساس تصمیمات کمیته فنی به منظور نظارت های مستمر و مکرر هر چند 
وقت یک بار انجام خواهد شد.ابدالی اضافه کرد: در این طرح بر موضوعاتی همچون آموزش، حقوق 
حیوانات و حفاظت تاکید بسیاری شده اســت، از این رو باغ وحش ها علاوه بر همکاری با سازمان 
حفاظت محیط زیســت باید در زمینه حفاظت از گونه های حیات وحش و بقای نسل بسیاری از 
گونه ها کمک کنند.وی با تاکیــد بر اینکه در باغ وحش ها، مخاطبان گونه هــای زنده ای از حیوانات 
هســتند که موضوعات حفاظت، صیانت و رعایت حقوق آن ها از ارزش هــای اصولی و مورد تاکید 
رتبه بندی باغ وحش های کشور است، افزود: در این طرح مسائلی همچون کیفیت غذای حیوانات، 
مدیریت رفاه گونه ها، ایمن سازی محل نگهداری، مدیریت ســلامت و بیماری گونه ها محورهای 

ارزیابی است و شاخص های ویژه خود را دارد.
مدیرکل دفتر حفاظت و مدیریت حیات وحش سازمان محیط زیســت کشور با بیان اینکه اعتبار 
رتبه بندی ها و نظارت ها ممکن است یک یا چند ساله باشد و به صورت مداوم و مستمر انجام خواهد 
شد، گفت: اهداف اصلی رتبه بندی باغ وحش ها و مراکز نگهداری حیوانات حرکت به سمت کسب 
استانداردهای لازم است.وی ادامه داد: بر اساس استانداردهای موجود ۵۲ شاخص تعیین رتبه و 
نمره دهی این مکان ها اجرایی می شود، چرا که این ارزیابی ها سطح همکاری و حمایت سازمان را با 
باغ وحش ها مشخص می کند، زیرا کسب امتیازات ضعیف، امکان تعطیلی و پلمب آن ها وجود دارد، 

اما سعی می کنیم از طریق کانال هایی آنان را به سمت رعایت استانداردها سوق دهیم.
ابدالی مجموع باغ وحش ها، مراکز نگهداری حیات وحش و باغ های پرندگان در کشور را ۱۰۵ مکان 
برشمرد و اظهار کرد: از این تعداد حدود ۷۳ مرکز تحت نگهداری بخش خصوصی و ۳۲ مرکز تحت 
نظارت سازمان محیط زیست است که رتبه بندی و ارزیابی آن ها سطح و نحوه همکاری سازمان را 

تعیین می کند که کدام مراکز شاخص های حفاظت گونه های خاص را خواهند داشت.
وی با اشاره به اثرات مطلوب نخستین نشست در بیست ویکم خرداد سال جاری با باغ وحش داران 
کشور افزود: بر این اســاس مقرر شده است که ســالانه یک تا دو مرحله نشست چهره به چهره با 
باغ وحش داران داشته باشیم؛ چرا که باغ وحش ها می توانند اهداف بسیار مهم تری همچون آموزش، 

رعایت حقوق حیوانات، حفاظت از گونه ها و تحقیقات را دنبال کنند.

عکس خبر

خبر روزبا مسئولان

آخرین وضعیت پرونده 
آتش سوزی در دانشگاه 

صنعتی اصفهان
رییس دانشــگاه صنعتی اصفهان گفت: در 
حال حاضر، پرونده حادثه آتش ســوزی در 
آزمایشگاه دانشکده شیمی دانشگاه صنعتی 
در دادگاه در جریان اســت، بازپرســی های 
لازم انجــام و لایحه ای تنظیم شــده اســت 
و با بررســی های انجام شــده، کارشناسان 
به نتایجــی در مورد علت این حادثه دســت 
یافته اند.ســال گذشته، شــامگاه ۱۹ آذر ماه 
۱۴۰۱، ساعت ۱۹ و ۳۸ دقیقه خبر آتش سوزی 
در یکی از آزمایشگاه های شیمی در دانشگاه 
صنعتی اصفهــان و در پی آن جــان باختن 
مرحوم »حسین مرادی« منتشر شد. حسین 
مرادی، ۳۰ ساله، اهل ملایر و دانش آموخته 
دانشگاه صنعتی اصفهان بود که به عنوان سرباز 
امریه در این اصفهــان دوران خدمت خود را 
سپری می کرد.این اتفاق تلخ باعث تاثر خاطر 
دانشجویان این دانشــگاه شد و دانشجویان 
بسیاری خواســتار علت و چرایی وقوع این 
اتفاق شدند. در زمان وقوع این حادثه مسائلی 
مانند پایین بودن ســطح بهداشت، ایمنی و 
محیط زیست )HSE( آزمایشــگاه ها و نیز 
موارد دیگری مطرح شد، اما با وجود گذشت 
یک سال از وقوع این حادثه هنوز علت دقیق 
آن توسط مراجع رسمی و قضایی بیان نشده 
است.  در این خصوص ایسنا، پیگیر جزییات 
این حادثه از سید علی میرمحمدی میبدی، 
رییس دانشــگاه صنعتی اصفهان شد. وی 
در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: از زمان وقوع 
حادثه آتش ســوزی در آزمایشگاه دانشکده 
شیمی دانشگاه صنعتی اصفهان، کارشناسان 
علل احتمالی این حادثه را با دقت بررســی 
کرده اند و اکنون این پرونده در دادگاه در دست 
بررسی است.وی با بیان اینکه مرحوم »حسن 
مرادی« از دانشجویان شایسته و قابل احترام 
دانشگاه صنعتی اصفهان بوده است و خانواده 
او نیز انسان های شریفی هستند، ادامه داد: 
ما منتظر رای دادگاه هســتیم و با اعلام رای، 
خســارت و دیه این دانشــجوی مرحوم به 

خانواده او پرداخت می شود.

مدیرکل آموزش و پرورش اصفهان گفت: تامین نیروی انسانی اَبَرچالشی است که با افزایش ظرفیت پذیرش دانشجو معلمان در آینده به طور دائم مرتفع خواهد شد.به 
گزارش ایرنا، محمدرضا ابراهیمی در آیینی به مناســبت »روز دانشجو« در جمع دانشجو معلمان پردیس شــهید باهنر اصفهان افزود: یکی از اقدامات ارزشمند دولت 
سیزدهم در راستای رفع مشکل تامین نیروی انسانی، اصلاح ورودی دانشگاه فرهنگیان است.وی اظهار داشت: میزان پذیرش دانشجو معلم در کشور، امسال به حدود 
۳۰ هزار نفر رسید که حدود ۲ هزار و ۶۰۰ نفر از آنها متعلق به اصفهان است.مدیرکل آموزش و پرورش اصفهان از دانشجو معلمان ورودی سال ۹۹ به دلیل همکاری با آموزش 
و پرورش برای تامین کسری نیروی انسانی تقدیر کرد و گفت: برای این افراد تقدیرنامه و امتیاز ویژه منظور می شود که این موارد در تعیین مدرسه محل تدریس آنها در 
سال تحصیلی آینده، بسیار موثر خواهد بود.وی همچنین کمبود فضای آموزشی و وجود مدارس دونوبته و پرتراکم را از دیگر چالش های دستگاه تعلیم و تربیت استان در 
کنار کمبود نیروی انسانی برشمرد.ابراهیمی همچنین با اشاره به اینکه دانشجویان به عنوان فرهیختگان جامعه موتور محرکه و مغز متفکر جامعه هستند، گفت: دشمنان 
به دلیل همین اهمیت و حساسیت است که می خواهند بر روی این افراد سرمایه گذاری کنند.به گزارش ایرنا، در این مراسم تعدادی از نمایندگان دانشجو معلمان دانشگاه 

فرهنگیان خواهران و برادران اصفهان به بیان نظارت و مطالبات خود از مسئولان آموزش و پرورش پرداختند.

کمبود معلم در اصفهان با افزایش ورودی دانشگاه فرهنگیان برطرف می شود

عکس: فارس



علاوه بر شایعات بیرونی، ماجرای داوری دربی نقل محفل داوران در کلاس وی ای آر عربستان اســت.به گزارش »ورزش سه«، داوران ایرانی برای شرکت در 
کلاس وی ای آر و دریافت لایسنس تکنولوژی داوری به عربستان سفر کرده اند و در حال طی دومین دوره خود هستند تا با دریافت این لایسنس بتوانند مسابقات 
بین المللی مهم تری را قضاوت کنند.آنها در حالی آخرین جلسه کاری خود در عربستان را پشت سر گذاشتند  که ماجرای قضاوت دربی به شدت در بین این داوران 
مورد بحث و صحبت قرار گرفته است.اگرچه تمام بحث ها دوستانه بوده؛ اما هر یک از این داوران خود را شایسته قضاوت دربی می دانند و امیدوارند که خداداد 
افشاریان سوت این بازی مهم را به آنها بدهد.در این بین وحید کاظمی و بیژن حیدری، دو داوری هستند که باتوجه به شرایط، شانس بیشتری را برای خود قائل 
شده اند و  تمام جهات نیز نشان می دهد که شاید احتمال بیشتری برای انتخاب آنها برای داوری دربی وجود داشته باشد.وحید کاظمی تاکنون دربی را سوت نزده 
و بعد از پشت سر گذاشتن مصدومیت، حالا کاملا آماده است تا این بازی حساس را قضاوت کند. از سوی دیگر بیژن حیدری هم که آخرین سال های داوری خود 
را می گذراند، امیدوار است این بازی مهم را سوت بزند و یک دربی دیگر را به کارنامه خود اضافه کند.البته سایرین هم چندان شانس کمی برای دربی ندارند اما 

آنها اغلب در بحث و گمانه زنی بیژن حیدری و وحید کاظمی شرکت می کنند و سعی دارند با شوخی و خنده توی دل این دو داور را خالی کنند.

داوریدربیدرکلاسVARعربستانیها
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اسکالونیشرطماندنخودرابه»مسی«گفت
سرمربی تیم ملی فوتبال آرژانتین در گفت وگویی که با مسی داشــت شرط ماندن خود در آلبی 
سلسته را به این بازیکن اعلام کرده است.به گزارش ایســنا و به نقل از ESPN، لیونل اسکالونی 
در سال ۲۰۱۸ هدایت تیم ملی فوتبال آرژانتین را برعهده گرفت.آلبی سلسته با هدایت اسکالونی 
نتایج درخشــانی کســب کرده اســت به طوری که قهرمانی در کوپا آمریکا ۲۰۲۱ و مهم تر این که 
قهرمانی در جام جهانی ۲۰۲۲ را به دست آورد.اسکالونی بعد از پیروزی اخیر برابر برزیل در انتخابی 
جام جهانی ۲۰۲۶ از احتمال جدایی  خود از تیم ملی فوتبال آرژانتین سخن به میان آورد که این 
باعث عصبانیت مسی شد.طبق اعلام ESPN، اســکالونی در تماسی که با مسی داشته از ماندن 
خود در تیم ملی فوتبال آرژانتین خبر داده اما او یک شــرط برای ماندن داشته است و آن این که 
اجازه تغییرات اساسی را در تیم ملی به او بدهند چرا که این مربی براین باور است که تیمش برای 

ادامه درخشش خود نیاز به تزریق خون تازه به رگ های آلبی سلسته دارد.
قرار است که اسکالونی جلسه ای حضوری را با مســی برگزار کند تا درباره تغییرات پیش رو با او 
صحبت کند.تیم ملی فوتبال آرژانتین در رقابت های کوپا آمریکا ۲۰۲۴ با تیم های پرو، شــیلی و 

برنده کاندا و ترینداد هم گروه شده است.

خریدغیرمنتظرهنیوکسلدرژانویه:ستارهفرانسوی!
باشگاه نیوکسل قصد دارد برای جذب هوگو لوریس، ســتاره فرانسوی تاتنهام، در پنجره زمستانی 
اقدام کند.به گزارش »ورزش ســه« ، مصدومیت به معضلی جدی برای باشــگاه های اروپایی در 
فصل جاری تبدیل شده و بسیاری از آنها با این مشکل دست به گریبان هستند. نیوکسل هم یکی 
از تیم هایی است که از این اتفاق رنج می برد. مصدومیت شدید نیک پوپ باعث شد که او مجبور به 
انجام عمل جراحی روی کتف آسیب دیده اش شود و به همین دلیل چند ماه از میادین دور خواهد 
بود که خبر خوبی برای این تیم نیست. جست وجو برای یافتن جانشینی مناسب برای این بازیکن 
آغاز شده و گزینه های متفاوتی در چند روز اخیر به عنوان خرید احتمالی این باشگاه در پنجره نقل و 
انتقالات زمستانی در ماه ژانویه سال آینده میلادی مطرح شده اند. حالا روزنامه انگلیسی سان خبر 
داده که نیوکســل احتمال دارد در اقدامی غیرمنتظره برای جذب لوریس از تاتنهام تلاش کند. این 
بازیکن دیگر جایی در ترکیب تیمش ندارد و به همین دلیل انتظار می رود که از پیوستن به نیوکسل 
و حضور در سن جیمزز پارک استقبال کند. این ستاره فرانسوی آخرین بار در فصل گذشته در ترکیب 
تاتنهام به میدان رفت و این فصل حتی در یک بازی هم فرصت بازی را پیدا نکرده اســت. این در 
حالی است که او در پنجره نقل و انتقالات تابستانی هم به دنبال ترک این باشگاه بود؛ اما در نهایت 

در لندن ماندگار شد.

خوشحالیستارهآرژانتینی:بااینمربیقهرمانیم!
لائوتارو مارتینز، ستاره آرژانتینی اینتر، از ایده ها و تاکتیک های سیمونه اینزاگی بسیار راضی است.
به گزارش »ورزش سه«، اینتر در چارچوب رقابت های هفته پانزدهم سری آ ایتالیا روبه روی اودینزه 
به میدان رفت و موفق شد این تیم را با چهار گل در هم بکوبد. سه گل این تیم در همان نیمه اول به 
ثمر رسید تا خیال آنها از پیروزی در این دیدار راحت باشد و این مارتینز بود که بار دیگر نامش را در 
فهرست گلزنان تیمش به ثبت رساند تا همچنان به درخشش در ترکیب نراتزوری در این فصل ادامه 
داده باشد. این ستاره آرژانتینی پس از پایان بازی به اسکای اسپورت ایتالیا گفت: ما واقعا تیم خوبی 
هستیم. هر روز در تمرینات بسیار تلاش می کنیم. می توانید تاثیر سرمربی تیم را به خوبی در زمین 
ببینید. ما با ایده های فوتبال اوست که بازی می کنیم و موفق می شویم. این که همیشه بخواهیم 
پس از یوونتوس و با اطلاع از پیروزی آنها بازی کنیم کار آسانی نیست؛ اما این که بتوانیم واکنش 
درستی نشان دهیم مهم است. حالا باید به همین مسیر ادامه دهیم و هر زمانی که مربی به ما نیاز 

داشته باشید آماده خواهیم بود.

 نگرانی بزرگ برای تیم ملی فوتبال ایران؛

نه مانند »کی روش« اتوبوسی نه اینقدر شکننده!

کارشناس و پیشکسوت فوتبال با اشــاره به بالا بودن سن بازیکنان تیم 
ملی و نگرانی که برای آینده وجود دارد، گفت: سن بازیکنان تیم ملی بالا 
رفته و این موضوع برای جام جهانی ۲۰۲۶ نگران کننده است.نادر فریاد 
شیران در گفت وگو با خبرنگار مهر، در خصوص وضعیت تیم ملی در فاصله 
کوتاه باقی مانده تا جام ملت های آسیا  گفت: جام ملت ها و انتخابی جام 
جهانی ۲۰۲۶ را باید یکی دید چرا که ۲ ماه بعد جام ملت ها تمام می شود. 
هرچند با تیمی که در حال حاضر داریم احتمال قهرمانی وجود دارد؛ اما 
موضوع اصلی بحث سن و شرایط بازیکنان تیم ملی است.بازیکن سابق 
تیم ملی فوتبال ایران ادامــه داد: در اصل نگرانی من برای انتخابی جام 
جهانی است، وقتی برای آماده سازی جام ملت ها و انتخابی جام جهانی 
از بازیکن ۳۷ ساله اســتفاده می کنیم یعنی ضعفی وجود دارد. سابقه 
نداشته در این ســطح از فوتبال ملی در حالی که بازیکنان جوان زیادی 
داریم از یک بازیکن ۳۷ ساله اســتفاده کنیم.وی افزود: اگر به چندین 
سال قبل نگاه کنیم زمانی که محمد مایلی کهن و پرویز دهداری شرایط 
خیلی خوبی داشتند و با بازی که انجام دادند کاری کردند که ۱۰ سال تیم 
ملی پشتوانه خوبی را داشته باشد. باید مانند گذشته کمی به فکر آینده 
هم باشیم و تنها نتیجه گرایی را ملاک کار خود نکنیم.پیشکسوت فوتبال 
کشــورمان در ادامه گفت: در حال حاضر بازیکنانی داریم که با توجه به 
حضور در فوتبال اروپا شرایط بسیار خوبی دارند؛ اما نباید به آینده تیم ملی 
هم بی تفاوت باشیم. ما در جام جهانی قطر پیرترین تیم ملی را داشتیم. 
اینها همه یک زنگ خطر بزرگ است که باید قبل از این که به صدا در بیاید 
کاری کنیم. با شرایط کنونی اینکه به فکر جام جهانی ۲۰۲۶ باشیم درست 

نیست و باید واقع بین باشیم.

شرطعجیبماندنقلعهنویی
فریادشیران با اشــاره به نتیجه گرا بودن مسئولان فدراسیون فوتبال در 
خصوص تیم ملی عنوان کرد: تاج، ســقف آروزهای تیم ملی را نابود کرد 
وقتی در مصاحبه های خود می گوید امیر قلعه نویی اگر در جام ملت ها 
بتواند نتیجه بگیرد تا جام جهانی ۲۰۲۶ ســرمربی تیم ملی خواهد ماند 
یعنی تنزل. انتظار همه ما از تیم ملی قهرمانی در آسیاست چرا که هیچ 
کشوری به اندازه ما در فوتبال اروپا لژیونر ندارد. به نوعی تیم ملی فوتبال 
کشورمان آرمانی ترین شرایط خود را طی می کند و همه بازیکنان در اوج 
هستند تا بتوانند ماندگار شوند. اگر در این رقابت ها قهرمان نشویم پس 

کجا می خواهیم قهرمان شویم؟
وی ادامه داد: کادر فنی تیم ملی با توجه به سطح بازیکنان و تجربه آنها 
می تواند ۱۱ بازیکن اصلی داشته باشد و ۵ بازیکن جوان ۱۹ تا ۲۱ ساله را 
روی نیمکت تا بتواند از آنها در جام ملت ها استفاده کند و برای تیم ملی 
پشتوانه سازی کند. آینده سازی برای تیم ملی هم مهم است و نمی توانیم 
به راحتی از کنار آن رد شویم. کادر فنی نباید فقط جلوی پای خود را ببیند.

صحبتهایماازسردلسوزیاستنهتخریبتیمملی
پیشکسوت فوتبال کشومان با بیان اینکه سرمربی تیم ملی نمی تواند از 

بازیکنانی که سن بالایی دارند در جام جهانی ۲۰۲۶ استفاده کند، گفت: 
جام جهانی ۲۰۲۶ دیگر جــام جهانی ۲۰۲۲ نخواهد بــود که بتوانیم از 
بازیکنانی که سن بالا دارند استفاده کنیم. از امروز ۳ سال تا جام جهانی 
وقت داریم و ۳ سال بعد امید ابراهیمی ۴۰ ساله می شود آیا قلعه نویی 
از او در جام جهانی استفاده می کند؟ پس باید در این خصوص فکر کنند 
و به جوانان اعتماد کنند. صحبت های ما تخریبی نیست و نمی خواهیم 
تیم ملی را تخریب کنیم. ما دلسوز تیم ملی هستیم و چیزی را که تجربه 

نشان داده است را می گوییم.

درجامملتهاقهرمانشویماولیننفربهفرودگاهمیروم
وی تصریح کرد: اگر تیم ملی در جام ملت ها قهرمان شود اولین نفری 
که به فرودگاه می رود تا بر گردن بازیکنان گل بیندازد خود من هستم 
اما دور اندیشی به ما اعلام می کند که از بازیکنان جوان غافل نشویم. 
همه این اتفاقاتی در حال حاضر در تیــم ملی هم رخ می دهد تقصیر 
قلعه نویی نیست و تصمیماتی که در هیئت رییسه فدراسیون فوتبال 
گرفته می شود باعث می شود شــاهد چنین برنامه ریزی ها و شرایط 
باشیم. وقتی افراد سر جای خودشان نباشد همه چیز به هم می ریزد و 

مربیانی هم که به تیم ملی می آیند دست و پا بسته می شوند.

خطدفاعیضعفعمدهتیمملیاست
فریاد شــیران در خصوص ضعف تیم ملی در خط دفاعی نیز بیان کرد: 
تیم ملی فوتبال کشــورمان در بخش خط دفاعی دچار ضعف شــدید 
است، این موضوع در بازی با ازبکستان خود را نشان داد و اگر بیرانوند 
درون دوازه نبود چه بسا گل های بیشتری را دریافت می کردیم. ضعف 
عمده تیم ملی دفاع اســت و باید ببینیم کادر فنی ۱۲ نفره تیم ملی چه 
برنامه ای برای آن خواهد داشــت و آن را چگونه بررســی می کند. در 
سیستم دفاعی درست اســت تجربه لازم دارد، اما امروز بازیکنانی هم 
که در خط دفاعی حضور دارند سن شان بالاست و باید به گونه ای عمل 
کنند که ضعف خود را تصحیح کنند.پیشکســوت فوتبال کشورمان در 
پایان خاطر نشان کرد: در گذشته به کی روش ایراد می گرفتند که دفاع 
اتوبوســی می کند؛ اما باید بگویم که نه مانند کی روش باید عمل کنیم 
و نه به شــکل امروز که خط دفاعی ما دچار مشــکل است. بازیکنانی 
که به تیم ملی دعوت می شــوند از همین بازیکنانی هستند که در لیگ 
بازی می کنند. در بازی پرسپولیس و الدحیل دیدیم که چقدر دفاع به 
هم ریخته بود و در آن بازی هم اگر بیرانوند نبود پرســپولیس گل های 
بیشتری را دریافت می کرد. تمام این اتفاقات نشان می دهد ساختار 

تیم ملی مشکل دارد و باید فکری به حال آن کرد.

تحلیل روز

نامهاحساسی»ساکت«برایبازیکنانومدیرعاملسپاهان
محمدرضا ساکت پس از پیروزی سپاهان مقابل مس رفســنجان با نوشتن یک نامه از بازیکنان 
و کادرفنی تیم تشکر کرد.به گزارش »ورزش سه«، ســپاهان در حالی موفق شد با چهار گل مس 
رفســنجان را شکســت دهد که این پیروزی ســپاهان را دوباره به صدر جدول نزدیک کرد. نکته 
جالب اینکه برتری برابر مس رفسنجان نخستین برد شاگردان مورایس بعد از جدایی محمدرضا 
ســاکت بود و آنها نیز این برد را به مدیرعامل ســابق خود تقدیم کردند.محمدرضا ســاکت نیز در 
یک نامه رســمی خطاب به بازیکنان ســپاهان و مورایس نوشــت: بهترین هدیه را از مورایس و 
بازیکنان ســپاهان دریافت کردم. آنان با اهدای پیروزی به اینجانب معرفت فردی و تیمی را بروز 
دادند. قدرشناســی صمیمانه مورایس، بازیکنان و هواداران ســپاهان را ارج می نهم و از این همه 
لطف و معرفت سپاســگزارم...وی همچنین در ادامه تشکرهای خود نوشــت: از پرسنل محترم 
باشــگاه و کادر و بازیکنان در تیم های آقایان و بانوان به جهت پیام هــا و تماس های محبت آمیز 
آنان ممنون و برای شــان آرزوی ســربلندی و ســلامتی دارم. از اظهارات برادرانــه جناب نیکفر و 
 بزرگواری چند باره ایشان سپاسگزارم و برای ایشان در مسئولیت مهم مدیریت مدیرعاملی آرزوی

 موفقیت دارم.در پایان این نامه نیز آمده است: بی شک این روحیه بزرگ منشی در کلام و جملات 
گرم و احساسات پاک پس از اســتعفای اینجانب، بارقه ای از روحیه جوانمردی در خانواده بزرگ 

باشگاه فولادمبارکه سپاهان بود. به امید استمرار اقتدار سپاهان کبیر، محمدرضا ساکت.

ترسعربستانیهاازتیمملیایراندرجامملتهایآسیا
به نقل از روزنامه الریاضیه عربستان؛ تیم ملی فوتبال عربستان به رهبری روبرتو مانچینی تا پیش از 
آغاز جام ملت های آسیا ۲۰۲۳ به میزبانی قطر ۳ دیدار تدارکاتی برگزار خواهد کرد.اردوی عربستان 
کمتر از یک ماه دیگر برگزار خواهد شد. به گفته یاسر المسحل، رییس فدراسیون فوتبال عربستان، 
روبرتو مانچینی، ســرمربی ایتالیایی هنگام امضای قراردادش گفته بود که هدفش کســب جام 
قهرمانی ملت های آسیا در قطر است. عربستان در گروه ششم این رقابت ها با عمان، قرقیزستان و 
تایلند حضور دارد. جامی که با حضور ۲۴ تیم از جمله ایران در شش گروه ۴ تیمی برگزار خواهد شد.
یاسر المسحل گفته که به زودی جزییات اردوی جدید و حریفان تدارکاتی تیم ملی فوتبال عربستان 
که ۲ یا ۳ تیم خواهند بود، منتشر می شود. رییس فدراسیون فوتبال عربستان با تاکید بر توانمندی 
بازیکنان تیم ملی این کشور برای کسب نتایج خوب در جام ملت های آسیا گفت: فتح این جام با 

حضور ۴ تیم قدرتمند یعنی ایران، ژاپن، کره جنوبی و استرالیا برای عربستان آسان نخواهد بود.

خطرسپاهانازرگگردنبهپایتختنشیناننزدیکتراست
ســپاهان با برتری چهار بر یک مقابل مس رفسنجان نشــان داد که یک مدعی بسیار جدی برای 
قهرمانی این فصل است.به گزارش خبرگزاری ایمنا، سپاهان که از گروه خود در آسیا صعود کرد و تنها 
نماینده باقی مانده کشورمان در لیگ قهرمانان آسیاست، در ادامه رقابت های لیگ برتر چهار گل به 
مس رفسنجان زد و فقط یک گل از روی نقطه پنالتی خورد که البته در مورد پنالتی بودن آن صحنه 
نیز تردیدهایی وجود دارد.سپاهانی ها از ۱۰ بازی صاحب ۲۱ امتیاز هستند و خطر این تیم به شدت 
پرسپولیس، استقلال و سایر مدعیان را تهدید می کند. البته شاگردان جواد نکونام با وجود تساوی 
در اهواز همچنان صدرنشین هستند و می توانند در صورت موفقیت در دربی به این صدرنشینی ادامه 

دهند، اما سپاهان یک خطر بالقوه برای این تیم و پرسپولیس است.
فراموش نکنیم که شاگردان مورایس هر دو تیم پرسپولیس و استقلال را شکست دادند و اگر چهار 
امتیاز از این تیم کسر نمی شــد، همین امروز هم صدرنشین رقابت های لیگ برتر بودند. نکته مهم 
اینجاست که سپاهانی ها اکثر بازی های سخت خود در نیم فصل اول را انجام داده اند و بازی های 
باقی مانده آن ها حداقل روی کاغذ راحت تر از پرسپولیس و استقلال است، ضمن اینکه نتیجه دربی 

پنجشنبه هم می تواند به سود سپاهان باشد.

مستطیل سبز

تنهبهتنهسپاهانبابزرگان
فوتبالدنیا

به گزارش »ورزش سه«، تیم فوتبال سپاهان 
در هفته دوازدهم لیگ برتر عصر شــنبه مقابل 
تیم مس رفســنجان به برتری ۴ بر یک دست 
یافت تا با ۲۱ امتیاز از ۱۰ بازی به رده دوم جدول 
صعود کند و با یک بــازی کمتر و البته ۴ امتیاز 
کسر شده توســط کمیته انضباطی فدراسیون 
فوتبال در فاصله ۳ امتیازی استقلال صدرنشین 
قرار گیرد.این برد پرگل طلایی پوشان اصفهانی 
باعث شــد، ســپاهان یک رکورد ویژه نیز ثبت 
کند، شــاگردان ژوزه مورایس حالا در ۱۰ بازی 
خود در لیگ برتر موفق شدند ۲۴ بار تور دروازه 
رقبا را به لــرزه در آورند و میانگیــن ۲٬۴ گل به 
ازای هر بازی را به ثبت برسانند. این آمار برای 
لیگ ایران فوق العاده به شمار می رود؛ به ویژه 
اگر بدانیــم از این حیــث نزدیک ترین رقیب 
سپاهان یعنی اســتقلال با به ثمر رساندن ۱۵ 
گل در ۱۱ مسابقه میانگین ۱٬۳ را به ثبت رسانده 
و اختلاف فاحشی با زردپوشــان دارد.اما این 
پایان کار نیست، با مقایســه میانگین گلزنی 
برترین  تیم های اروپایی در ۶ لیگ معتبر جهان 
تا این مقطع از فصل، بیشــتر متوجه عملکرد 
قابل تحسین نماینده اصفهان خواهید شد.در 
لالیگا اسپانیا تیم رئال مادرید با به ثمر رساندن 
۳۴ گل در ۱۶ بازی آمار ۲٬۱۲ گل به ازای هر بازی 
را به ثبت رسانده اســت؛ این آمار در لیگ برتر 
انگلیس برای قرمزپوشان آنفیلد ۲٬۲۵ گل در 
هر بازی اســت، لیورپول در فصل جاری در ۱۶ 
مسابقه ۳۶ بار دروازه حریفان را گشوده است.
اینتر در سری آ ایتالیا در ۱۵ بازی ۳۷ بار گلزنی 
کرده و میانگین ۲٬۴۶ را دارد؛ پاریسن ژرمن در 
لیگ یک فرانسه آمار ۲٬۵۳ گل برای هر بازی را 
دارد، آن ها در ۱۵ بازی ۳۸ گل به ثمر رساندند؛ 
براگا پرتغــال نیز با به ثمر رســاندن ۳۶ گل در 
۱۳ مســابقه و ثبت آمار ۲٬۷۶ گل در هر بازی از 
دیگر تیم های برتر اروپا از نظر گلزنی هســتند. 
با مقایسه آمار تیم های اروپایی با سپاهان در 
خواهیم یافت که زردپوشــان دیــار زاینده رود 
عملکرد بهتری نسبت به تیم هایی مانند رئال 
مادرید و لیورپول از خود نشان دادند و با سایر 

اروپایی ها نیز وضعیتی مشابه دارند.

فوتبال جهان

عکس خبر

گمشدهپرسپولیس
رویسکواست

 در لحظاتی که پرسپولیس با یک گل 
به خودی از حریف پیش بود، یک نفر 
روی سکوها حسابی استرس داشت. 
وقتی دوربین بیشتر روی صورتش 
زوم کرد، مشــخص شد که او ادموند 
بزیک اســت، مهاجم سال های دور 
پرســپولیس در دهه ۱۳۷۰ و اوایل 
۱۳۸۰ که برای همیشه با گل معروف 

به استقلال شناخته می شود.

در شرایطی که هنوز زمان آغاز شروع بلیت فروشی 
برای دربی ۱۰۲ اعلام نشــده؛ اما منابــع خبری از 
تعداد بلیت های تعیین شــده برای هواداران خانم 
تیم های پرســپولیس و اســتقلال خبــر دادند که 
احتمال دارد این تعداد نسبت به همیشه محدودتر 
باشد.در بازی های قبل خانگی تیم های استقلال و 
پرسپولیس تعداد ۱۵۰۰ قطعه بلیت برای بانوان این 
دو تیم در نظر گرفته می شــد که در نهایت در دقیقه 
۹۰ یا با فروش بلیت مقابل درب استادیوم با اضافه 
شــدن تعداد ۵۰۰ عدد معمولا تعداد ۲۰۰۰ نفر قادر 
به حضور در طبقه دوم ورزشــگاه آزادی و تماشای 
بازی تیم محبوبشــان از نزدیک بودند.در جلسات 

روزهای گذشته برای برگزاری دیدار دربی مقرر شد 
این تعــداد جمعا بین طرفداران قرمــز و آبی خانم 
۳۰۰۰ قطعه بلیت باشــد که در این خصوص شرایط 
با بازی های خانگی قبل یکسان اســت. اما اخبار 
رسیده حاکی از آن است که این احتمال وجود دارد 
باز هم این تعداد کمتر شود.  از سوی دیگر مسئولان 
هر دو باشگاه با در نظر گرفتن جذابیت وحساسیت 
این دیدار تقاضای اختصاص ۲۰۰۰ قطعه بلیت به هر 
یک از دو تیم را برای بانوان هوادار خود ارائه کرده اند. 
قرار شد در جلسه هماهنگی دربی این موضوع به طور 
دقیق ترین و مشخص شود؛ اما آنچه مسلم است 
اینکه بدون شک نسبت به جذابیت این بازی تعداد 

بلیت برای بانوان کم اســت و با آغاز بلیت فروشی 
و باز شــدن ســایت تنها بانوانی که بتوانند سریع تر 
در ســایت ثبت نام کنند و بلیت شــان را خریداری 
کنند قــادر به حضور در »نخســتین دربی تیم های 
پرسپولیس و استقلال با حضور خانم ها« خواهند 
بود.طبق برنامه اعلام شده قبلی این دیدار قرار است 
روز پنجشنبه هفته جاری و از ساعت ۱۵ در ورزشگاه 

آزادی برگزار شود.

هواداران معطل نکنند؛

بلیتدربیبرایزنانفوتبالدوستهستاما...
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رییس کانون کارآفرینان برتر استان اصفهان:

مصرف انرژی در بناهای ایران 3 برابر جهان است
رییس کانون کارآفرینان برتر اســتان اصفهان گفت: ما ســه برابر آمار جهانی، مصرف انرژی در 
واحدهای مســکونی ایران داریم که ۳۵ درصد ایــن عدد هدر رفت انــرژی از دیوارهای بیرونی 

ساختمان است.
به گزارش خبرآنلاین از اصفهان، احمدرضا طاهری اصل در نشســت خبری برگزاری »همایش 
پایداری در محیط های انسان ساخت« با بیان اینکه سلامت انسان بستگی به سلامت ساختمان 
دارد که خود به سلامت محله، منطقه و شهر وابسته است، اظهار کرد: این روزها خطر فرونشست 
اصفهان را به شــکل جدی تهدید می کند و باید در کنار تغذیه ســفره های زیرزمینی و جریان آب 
توسط مسئولان راهکارهای کنترلی یعنی ایجاد ساختمان های پایدار و مقاوم در برابر فرونشست 
و بهسازی خاک نیز مدنظر باشد.وی با اشــاره به اینکه استان های فلات مرکزی درست به دلیل 
خالی شدن ســفره های آب زیرزمینی در معرض خطر قرار روان گرایی خاک و زمین قرار گرفته 
است، تاکید کرد: در این راستا با کمک متخصصان ژئو تکنیک سازمان نظام مهندسی باید به دنبال 

احداث ساختمان های پایدار در مناطق دارای فرونشست باشیم.

از قدمت بنای ۶00 ساله در جهان تا بناهای 25 سال ساخت در ایران
رییس کمیسیون انرژی، استاندارد مصالح و محیط زیست سازمان نظام مهندسی کشور با اشاره 
به اینکه یکی از روش های ماندگار بودن ساختمان به روزرسانی دکوراسیون داخلی است، اظهار 
کرد: در کشورهای دیگر قدمت بنا گاهی تا ۶۰۰ سال می رسد چراکه دکوراسیون داخلی آن به  روز 
می شود؛ اما پوسته محکم ساختمان ها ارزشمند شمرده شده و نگاه داشته می شود.وی ادامه 
داد: این در حالی اســت که متوسط عمر یک ساختمان در ایران ۲۵ ســال است؛ عمر ساختمان 
به عوامل مختلف بصری، مواد و مصالح، تاسیســات گرمایشــی و سرمایشی و وضعیت منطقه 
آن بستگی دارد.طاهری در پاسخ به سوال خبرنگار خبرآنلاین در ارتباط با بلندمرتبه سازی های 
غیرمجاز در شهر اصفهان که عامل حبس هوای آلوده در این کلان شهر شده و صدور مجوز پس از 
اخذ جریمه برای این کار توسط شهرداری اظهار کرد: متاسفانه در ادوار گذشته در دو مقطع در جبهه 
غربی اصفهان چندین مجموعه ساختمانی بنا بر دلایلی ساخته شده و معضل ایجاد کرده است.

حذف جزیره های حرارتی در شهر
وی ابراز داشت: در چند سال اخیر این مسئله توسط کارشناســان معماری و شهرسازی بررسی 
و تلاش شــده که نکاتی را رعایت کنند که از جمله  آنها حذف جزیره حرارتی در شهر است.رییس 
کمیسیون انرژی، استاندارد مصالح و محیط زیست ســازمان نظام مهندسی کشور گفت: راهکار 
دیگر این است که باد غالب را در شــهر جاری کنند به این ترتیب که اگر بلندمرتبه سازی در گوشه 

هایی از شهر می شود، کریدور هوایی اصفهان را نیز در نظر بگیرند.

برگزاری همایش ملی پایداری در محیط  های انسان ساخت در اصفهان
در ادامه این نشست رضا چینی رییس کانون کارآفرینان برتر استان اصفهان با اشاره به برگزاری 
همایش ملی پایداری در محیط  های انســان ســاخت در اصفهان در روزهای ۱۵ و ۱۶ آذر ماه با 
موضوع »ساختمان های سبز« در دانشــگاه آزاد اصفهان گفت: عمده آلایندگی ها بر اثر فعالیت 
انسان هاست که یک نمونه آن مصرف انرژی و منابع گاز متفاوت است.وی با بیان اینکه درطول 
فصول سرد مصرف گاز در بخش خانگی از هفت میلیون مترمکعب به ۴۵ میلیون می رسد،  گفت: 
این امر موجب اجبار به قطع گاز صنایع می شود که خود اثرات نامطلوبی بر حوزه محیط زیست و 
آلودگی هوا دارد.رییس کانون کارآفرینان برتر استان اصفهان تاکید کرد: در این راستا باید به ایجاد 
ساختمان های ســبز و پایدار اهمیت دهیم، ما ســه برابر آمار جهانی مصرف انرژی در واحدهای 

مسکونی داریم که ۳۵ درصد این عدد پرت انرژی از دیوارهای بیرونی ساختمان است.

رییس شورای شهر اصفهان: 

دانشگاه علوم پزشکی آمار مرگ و میر ناشی از آلودگی هوا را ارائه دهد

رییس شورای اسلامی شهر اصفهان با بیان اینکه جان انسان ها بیش از 
هزینه های جابه جایی یا تعطیلی یک صنعت ارزش دارد، گفت: با فقدان 
قانون یا ضعف نظارت، صنایع متعددی شامل چهار هزار واحد بزرگ و 
کوچک در اطراف شهر مستقر شــده اند که موجب بروز انواع آلودگی ها 
در این فصل می شــود.به گزارش خبرنگار مهــر، محمد نورصالحی در 
نطق پیش از دستور صد و سیزدهمین جلســه علنی شورای اسلامی 
شهر اصفهان با گرامیداشت روز دانشــجو اظهار کرد: دانشجویان تاثیر 
بسزایی در رشد و بالندگی کشور دارند که روز به روز مشارکت این قشر در 
عرصه های مختلف بیشتر می شود که جای امیدواری دارد.وی با اشاره 
به آلودگی هوا بیان کرد: از ماه ها قبل پیگیر این معضل بودیم همان طور 
که در نیروگاه شهید منتظری حضور پیدا کرده و مشکلات و مسائل را از 
نزدیک بررسی کردیم و قرار است در جلسه کمیسیون تلفیق با مسئولان 
محیط زیست و صنایع اصفهان هم اندیشی داشته باشیم.رییس شورای 
اسلامی شهر اصفهان با اشــاره به نقش منابع آلاینده ثابت و متحرک 
افزود: همواره بین درصد نقش این دو نوع آلاینده مباحثی مطرح بوده 
که فارغ از آن، مشخص اســت که صنایعی در اطراف شهر توسعه پیدا 

کرده اند.وی افزود: با فقدان قانون یا ضعــف نظارت صنایع متعددی 
شامل ۴ هزار واحد بزرگ و کوچک در اطراف شهر مستقر شده اند و این 
سبب بروز انواع آلودگی ها در این فصل می شود.نورصالحی تاکید کرد: 
انتظار ما انتقال این صنایع به محدوده ای دور از شهر است و چاره ای جز 

این نیست، البته این انتقال نیازمند قانون، متولی، عزم و اراده است.

نیروگاه شهید منتظری آماده انتقال است

وی تصریح کرد: نیروگاه شهید منتظری از جمله صنایع آماده انتقال است 
و باید برای جابه جایی به این صنعت کمک شود.رییس شورای اسلامی 
شهر اصفهان با بیان اینکه جان انسان ها بیش از هزینه های جابه جایی 
یا تعطیلی یک صنعت ارزش دارد، گفت: مسئولان دانشگاه علوم پزشکی 
باید آمار مرگ و میر ناشــی از آلودگی هوا را ارائه دهند.وی در خصوص 
منابع آلاینده سیار بیان کرد: در خصوص ســوخت مصرفی شرایط بهتر 
است و به گفته مسئولان عمده ســوخت مصرفی در اصفهان استاندارد 
بالاتری نسبت به گذشته دارد.نورصالحی با اشاره به مسئولیت مدیریت 
شهری در حوزه حمل و نقل عمومی گفت: پیش از این شهرداری بیش از 

۱۲۰۰ دستگاه داشته که به دلیل مسائل سال های گذشته تعداد آن به ۶۰۰ 
دســتگاه کاهش پیدا کرده البته مدیریت شهری با هدف تقویت ناوگان 

اقدام به خریداری ۴۰۰ دستگاه اتوبوس کرده است.

اتوبوس های برقی برای مرکز شهر خریداری شود
وی افزود: تلاش می شود برای هسته مرکزی شهر اصفهان اتوبوس های 
برقی خریداری شــود هرچنــد که هزینه ســنگینی دارد، هــر یک از 
اتوبوس های برقی که تولید داخل اســت، دو برابر یا بیشــتر نسبت به 
اتوبوس های دیزلی هزینه دارد. در همین راســتا تفاهم هایی را محقق 
کردیم که امیدواریم به زودی منجر به خرید اتوبوس های برقی شــود.
رییس شــورای اســلامی شــهر اصفهان بیان کرد: سال هاست عمر 
تاکسی های شهر بالای ۱۲ سال است و برخی تاکسی ها بیش از ۲۰ سال 
عمر دارند، برای ورود تاکسی های نو دولت باید همراهی کند، همچنین 
شــنیده ایم که وزارت صمت درصدد ورود تاکسی برقی است که تزریق 
این تاکسی ها به ناوگان حمل و نقل شهرهای بزرگ می تواند موثر باشد.
وی ادامه داد: ترویج اســتفاده از خودروهای عمومی و وسایل حمل و 
نقل پاک، تبدیل موتورســیکلت های بنزینی به برقی از دیگر اقداماتی 

است که می تواند به کاهش آلودگی هوا کمک کند.

برای تامین ناوگان مترو درخواست کمک داریم
نورصالحی با بیان اینکه با ســفر رییس ســازمان محیط زیســت به 
اصفهان تبدیل ۱۰۰ هزار دستگاه موتورســیکلت بنزینی به برقی با وام 
مطرح شد، گفت: از مسئولان کشوری و استانداری برای تامین ناوگان 
مترو درخواســت کمک داریم زیرا با افزایش این ناوگان ســرفاصله 
حرکت قطار شــهری کاهش پیدا می کند.وی با بیــان اینکه عملیات 
اجرایی خط دوی مترو در حال پیگیری است، گفت: مدیریت شهری 
به تنهایی حریف همه مشکلات نخواهد بود، بنابراین از استاندار و وزیر 
کشــور که قبول دارند اصفهان جزو آلوده ترین شــهرهای کشور است 
انتظار حمایت بیشــتری داریم.رییس شورای اسلامی شهر اصفهان با 
توصیه به شهروندان افزود: مردم نیز به استفاده کمتر از خودرو، تنظیم 
موتورخانه ها و هر اقدام دیگری که می تواند به کاهش آلودگی هوا کمک 
کند، مبادرت بورزند.نورصالحی با بیان اینکه مدیریت شهری در حوزه 
مناسبت های ایام فاطمیه همکاری خوبی با هیئت های مذهبی خواهد 
داشت، گفت: در روز شهادت حضرت زهرا )س( مراسم تشییع شهدای 
گمنام در اصفهان برگزار می شود و امیدواریم بتوانیم پاسدار خون این 

عزیزان باشیم.

معاون حمل ونقل و ترافیک شهردار اصفهان با اشاره 
به ظرفیت کاربری اراضی در منطقه ۱۲ این کلان شهر 
گفت: احداث رینگ ترافیکی از شمال شرق به غرب 
این منطقه موجب کاهش ترافیک معابر اصلی آن و 
بهبود و روان سازی سفرهای شرقی-غربی می شود.

حسین حق شــناس در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با 
اشاره به ظرفیت کاربری اراضی در منطقه ۱۲ شهرداری 
اصفهان اظهار کرد: احداث رینگ ترافیکی از شمال 
شــرق به غرب این منطقه، موجب کاهش ترافیک 

معابر اصلی آن و بهبود و روان سازی سفرهای شرق 
به غرب و بالعکس شهروندان خواهد شد.وی افزود: 
چالش ها و معایب شبکه معابر شمال اصفهان، نبود 
دسترسی مناســب منطقه هفت و ۱۲ و حجم بالای 
سفرهای ورودی و خروجی از محور کاوه است.معاون 
حمل ونقل و ترافیک شــهردار اصفهان خاطرنشان 
کرد: اقدامات و پروژه های ترافیکی انجام شــده در 
محدوده شمالی شهر برای ترافیک این بخش مهم 
و اثربخش بوده و در همین راســتا اصلاح هندسی 
میدان شــهید علیخانی موجب روان سازی ترافیک 
و کاهش ۴۰ درصدی زمان ســفر در ســاعات پیک 

شده است.حق شناس تاکید کرد: اصلاح هندسی و 
تعریض پل شریعتی در مسیر ورودی به خیابان کاوه 
نیز موجب کاهش چشمگیر حوادث و سوانح ترافیکی 
در یکی از مهم ترین ورودی های شهر شده است.وی 
برنامه ریزی و توجه به زیرســاخت های ترافیکی در 
گسترش ساخت وساز در محدوده علی آباد کلنگان 
را از الزامات توسعه منطقه ۱۲ دانســت و از ارزیابی 
دوباره فنی و مهندسی معاونت حمل ونقل و ترافیک 
برای بهبود تــردد در محلات قدیمــی این منطقه و 
امکان ســنجی احداث دوربرگردان واقع در خیابان 

امام خمینی )ره( مقابل خیابان عاشق آباد خبر داد.

 معاون شهردار اصفهان:

 احداث خیابان در شمال منطقه 12 موجب کاهش
 ترافیک معابر آن می شود

مدیر منطقه ۱۲ شهرداری اصفهان مطرح کرد:

منطقه 12، زیر دودکش های نیروگاه 
مدیر منطقه ۱۲ شــهرداری اصفهان گفت: این منطقه زیر دودکش های پالایشگاه و نیروگاه شهید 
محمد منتظری قرار دارد و زمانی که هوای شهر آلوده است، شهروندان ما از نظر تنفسی دچار مشکل 
می شوند و سردردهای شــدید دارند، بنابراین از نظر زیست محیطی در شــرایط خوبی نیستیم که 

امیدواریم مسئولان برای رفع مشکلات تدبیر کنند.
ورودی اتوبان معلم به شــهر اصفهان، خروجی اتوبان آزادگان، ظرفیت بالای ایجاد مناطق تجاری 
ویژه، فضای بسیار بالای شهری برای استفاده از ظرفیت های سرمایه گذاران و پروژه های مشارکتی، 
ظرفیت بالای ایجاد مراکز گردشگری، قرارگیری پنج ایستگاه خط مترو شامل ایستگاه های قدس، 
بهارستان، گلستان، شهید مفتح و شهید علیخانی، آلودگی هوا به دلیل وجود شهرک های پهنه های 
متعدد با کاربری صنعتی، تردد بالای خودروها، وجود اراضی بسیار زیاد خارج از محدوده و کشاورزی 

و بافت فرسوده و محلات کم برخوردار، از ویژگی های منطقه ۱۲ شهرداری اصفهان است.
منطقه ۱۲ یکی از این مناطق مهم و تاثیرگذار اصفهان اســت که با بیشــترین مساحت و جمعیتی 
بیش از ۱۴۰ هزار نفر از مناطق ویژه این کلان شهر تلقی می شود و نگاه مدیریت شهری از دیرباز و با 
جدایی این پهنه در سال ۱۳۸۶ از منطقه هشت، خود گویای میزان اهمیت این منطقه در کنار مناطق 
دیگر است.البته وجود شهرک های صنعتی و محله های قدیمی در کنار هم بافتی ویژه و قابل تامل 
را ساخته است، به نحوی که آغاز مسیر توسعه شــهری گویا از این منطقه طلوع کرده و موجب رونق 

فعالیت های عمرانی، ترافیکی، فرهنگی، اجتماعی و ورزشی در سطح منطقه ۱۲ شده است.
علی اکبر رسالت، مدیر منطقه ۱۲ شهرداری در گفت و گو با »ایمنا« گفت: در راستای تحقق اهداف 
بزرگ شهرداری اصفهان و اجرای پروژه های عمرانی، خدماتی، فرهنگی و ورزشی در سطح مناطق 
شهری، منطقه ۱۲ نیز با توجه به بودجه مصوب سال های گذشته و سال جاری، برنامه های عمرانی 
خود را آغاز کرده است. کلنگ بعضی از پروژه های منطقه ۱۲ به زمین زده شده و بعضی دیگر در دست 
اجراست که به تازگی ۳۳۶ میلیارد تومان پروژه شامل ۹ پروژه شاخص عمرانی، فرهنگی، خدماتی، 
ورزشی و ترافیکی در این منطقه افتتاح و یک پروژه کلنگ زنی شد.منطقه ۱۲ به عنوان بزرگ ترین 
منطقه شهری اصفهان، مساحت زیادی و محله های مختلفی دارد که پراکندگی آن به این دلیل است 
که قسمتی مسکونی و بخشی بافت صنعتی دارد، بنابراین اجرای هر پروژه ای مسائل خاص خود 
را دارد.برای رفاه حال شهروندان قسمتی از میدان شهید علیخانی به چهارراه تبدیل شد و دسترسی 
خیابان های رباط دوم به خیابان رباط سوم تسهیل و موجب شــد مسیرهای ورودی میدان کمتر 
و بار ترافیکی زیادی از دوش آن برداشته و مشــکل مردم رفع شود؛ البته این میدان به واسطه نوع 
بافت تجاری که اطراف آن در حال شکل گیری است، در آینده ترافیک سنگین تری خواهد داشت و 
نیازمند احداث تقاطع غیرهمسطح است.برای احداث چهارراه در ضلع شرقی میدان شهید علیخانی، 
۱۲۰ میلیارد ریال هزینه شد که عملیات عمرانی آن توسط ســازمان عمران شهرداری اصفهان اجرا 
و هزینه های مربوطه توسط منطقه ۱۲ تامین و پرداخت شد.رســالت همچنین در بیان مشکلات 
این منطقه گفت: این منطقه بزرگ ترین منطقه شــهری اصفهان است و غیر از بخشی از منطقه که 
مسکونی است، ضلع غرب، شمال و شرق به سمت اراضی کشاورزی، زمین های بایر، کارخانجات و 
صنایع است.زمین های کشاورزی با توجه به مشکل کم آبی به اراضی بایر و بلااستفاده تبدیل شده 
اســت؛ در حال حاضر برای تامین آب مورد نیاز فضای سبز از پساب فاضلاب شاهین شهر استفاده 
می کنیم که وضعیت آب در منطقه ۱۲ مناسب نیست و با توجه به شوری آب، موجب نابودی فضای 
سبز می شــود.با توجه به اینکه زباله های پراکنده در زمین های بایر وجود دارد، اگر کمیسیون ماده 
۵ و مدیریت اداره کل راه و شهرســازی برای تغییر کاربری آن کمک کنند، مشکل مالکان رفع و از 
بلاتکلیفی رها می شــوند.منطقه ۱۲ زیر دودکش های پالایشــگاه و نیروگاه شهید محمد منتظری 
قرار دارد و زمانی که هوای شــهر آلوده است، شهروندان ما از نظر تنفســی دچار مشکل می شوند 
و سردردهای شدید دارند، بنابراین از نظر زیست محیطی در شــرایط خوبی نیستیم که امیدواریم 

مسئولان برای رفع مشکلات تدبیر کنند.

با مسئولان

خبر روزاخبار

 ایمن سازی و رفع خطر 
درختان خشک در منطقه 

9 اصفهان
مدیر منطقه ۹ شــهرداری اصفهان گفت: 
در راســتای حذف شــاخه های مزاحم، 
شاخسارهای خشــک و شکسته شده، 
عملیات ایمن ســازی درختان در معابر 
اصلی و فرعــی بــا اعتباری بالــغ بر ۱۰ 

میلیارد ریال در حال انجام است.
سیدســلمان قاضی عســگر در گفت وگو 
با خبرنگار ایمنا اظهار کــرد: اگر درختان 
خشک حذف نشــوند، بر اثر باد و ضربه 
دچار شکســتن و ســقوط می شــوند و 
در بعضــی مواقــع صدمــات جانــی به 
شهروندان یا خسارات مالی به تاسیسات 
شــهری وارد می کننــد که در ایــن مورد 
شــهرداری طبق قانون مبــادرت به رفع 

خطر می کند.
وی افزود: با توجه به قرار داشتن در فصل 
پاییز و آغــاز بادهای موســمی پاییزی، 
احتمال خطر سقوط شاخه های درگیر با 
شبکه توزیع برق و بروز حوادث احتمالی 
در شبکه برق وجود دارد که شهرداری در 
این زمینه برای پیشــگیری از بروز خطر، 

اقدامات لازم را انجام داده است.
مدیر منطقه ۹ شهرداری اصفهان تصریح 
کرد: با توجه به اهمیت ایمن سازی و رفع 
خطر درختان به منظــور افزایش ایمنی، 
تردد وســایل نقلیــه و عابــران پیاده در 
خیابان های اصلی و فرعــی، جلوگیری 
از شــیوع آفــات و بیماری هــا، عملیات 
شناســایی و رفع خطر از سرشاخه های 
خشک و خطرساز با ۱۰ میلیارد ریال اعتبار 

در حال انجام است.
قاضی عســگر خاطرنشــان کرد: اکیپ 
رفع خطر از درختان با رعایت کامل موارد 
ایمنی و بــا تجهیزاتی شــامل جرثقیل و 
اره هــای مختلف چوب بری در راســتای 
حذف شاخه های مزاحم، شاخسارهای 
خشک و شکسته شــده، حفظ سلامت 
درخت و پیشگیری از وقوع خطر در سطح 

منطقه فعال است.

مدیر منطقه پنج شهرداری اصفهان با بیان اینکه ۳۷۴ کوچه در منطقه پنج به نام شــهدای محلات این منطقه مزین شده است،گفت: از این تعداد ۱۷۵ تابلوی لاله ورودی 
کوچه ها و معابر این منطقه نصب شده است.حسین کارگر در گفت وگو با خبرنگار ایمنا درباره تغییر نام کوچه های منطقه پنج شهرداری اصفهان اظهار کرد: نام شهدا باید زنده 
نگه داشته شود و یکی از راه های گرامیداشت و زنده نگه داشتن نام شهدا، نام گذاری اماکن و معابر به نام آن هاست.وی افزود: نام گذاری خیابان ها و معابر شهر به نام شهدا یکی 
از اتفاقات خوب و قابل تقدیر سال های اخیر است که شهرداری به این موضوع پرداخته است.مدیر منطقه پنج شهرداری اصفهان با بیان اینکه انجام کارهای فرهنگی، ترویج 
فرهنگ ایثار و شهادت و نام گذاری معابر و خیابان ها به نام شهدا را از وظایف ذاتی شهرداری است، ادامه داد: شهرداری با تهیه بسته های فرهنگی با موضوع و محتوای ایثار و 
شهادت، می تواند فعالیت های گسترده ای در راستای ترویج فرهنگ ایثار و شهادت انجام دهد.کارگر گفت: نام گذاری کوچه و خیابان ها به نام شهدا به احترام از خودگذشتگی 
و برکت خون شهداست که امنیت و آرامش کشور را مدیون فداکاری آن ها هستیم؛ کوچه ها را به نام شهدا نام گذاری می کنیم تا بدانیم از گذرگاه خون کدامین شهید به آرامش 
رسیده ایم و نیاز است که این فرهنگ را رواج دهیم .وی با بیان اینکه ۳۷۴ کوچه در منطقه پنج به نام شهدای محلات این منطقه مزین شده است، تصریح کرد: تابلوهای این 
معابر به تازگی تعویض شده و با تصاویر شهدا جلوه ای دیگر به خود گرفته و از این تعداد، تمثال ۳۶۳ شهید روی تابلوی دیوارکوب معابر تأیید چاپ و نصب شده است.مدیر 
منطقه پنج شهرداری اصفهان با اشاره به اینکه که ۱۷۵ تابلو لاله ورودی کوچه ها و معابر نصب شده است، بیان کرد: باید در ترویج هرچه بیشتر ایثار و شهادت اهتمام کنیم، 

درباره شهدا و ابعاد شخصیتی آن ها پژوهش های بیشتری انجام دهیم و به نسل جوان بگوییم که شهدا به آنچه می گفتند، اعتقاد داشتند و توانستند حماسه آفرینی کنند.  

 374 تابلوی معابر منطقه 5 اصفهان به نام و تصویر شهدا مزین شد

 مرکز انتقال خون در 
منطقه 13 اصفهان 

احداث می شود
مدیر منطقه ۱۳ شهرداری اصفهان 
گفت: مرکــز انتقال خــون در این 
منطقه با مشــارکت شــهرداری و 
ســازمان انتقال خون در مساحتی 
بالــغ بــر ۴۵۰ متر مربــع احداث 

می شود.

عکس خبر

عکس: ایمنا
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مدیرکل امور مالیاتی استان اصفهان با اشاره به صدور بخشنامه  ای از سوی 
رییس کل سازمان امور مالیاتی کشور از تفویض اختیار بخشودگی 100 درصدی 
جرائم قابل بخشش و تقسیط بلندمدت )24 ماهه( بدهی مؤدیان کوچک به 

مدیران کل امور مالیاتی سراسر کشور خبر داد.
مدبرنیا، مدیرکل امور مالیاتی اســتان اصفهان در راستای حمایت از مؤدیان 
کوچــک و رضایتمندی آنان اظهار داشــت: اختیار بخشــودگی 100 درصدی 
جرائم قابل بخشش و تقســیط بلندمدت )24 ماهه( بدهی مؤدیان کوچک 
که تا تاریخ 15 دی ماه ســال جاری با پذیرش مالیات تعیین شده از فرآیند 
دادرسی خارج شوند، تفویض شده است.مطابق بخشنامه مذکور و به منظور 
تسریع در قطعیت پرونده های مالیاتی و جلوگیری از تطویل فرآیند دادرسی 
مالیاتی، اختیار بخشودگی جرائم قابل بخشش در مواردی که مؤدیان محترم 

از اعتراض خود نسبت به برگ تشــخیص یا مطالبه مالیات یا جرائم یا آرای 
بدوی یا تجدیدنظر هیئت های حل اختلاف مالیاتی که تا تاریخ 1402/8/20 
به امور مالیاتی تســلیم کرده اند، حداکثــر تا پانزدهم دی ماه ســال جاری 
)1402/10/15( انصراف و مالیات تعیین شده تا مرحله اعتراض را قبول کنند،  
تفویض می شود.لازم به ذکر است این تفویض اختیار در صورتی قابل انجام 
است که اصل مالیات سال/ دوره این قبیل مؤدیان برای اشخاص حقیقی در 
هر یک از منابع کمتر از یک صد و پنجاه میلیون ریال و در خصوص اشخاص 

حقوقی کمتر از یک میلیارد و دویست میلیون ریال باشد.
همچنین بدهی مالیاتی این گونه مؤدیان با رعایت شرایط فوق در اجرای ماده 
167 قانون مالیات های مســتقیم تا 24 ماه از تاریخ ابلاغ برگ قطعی قابل 

تقسیط بوده و به مدیران کل امور مالیاتی تفویض می شود.

350 دستگاه کنتور هوشمند حجمی روی چاه های مجاز شهرستان برخوار نصب 
شد.به گزارش خبرگزاری صدا و ســیما، مرکز اصفهان؛ رییس اداره منابع آب 
برخوار در جلسه شورای حفاظت از منابع آب شهرستان گفت: اصلاح و تعدیل 100 
درصد پروانه چاه های مجاز کشاورزی شهرستان برخوار اجرا شده است.سعدی 
قادری افزود: با تحقق این برنامه از افت شدید منابع آب و فرونشست زمین 
جلوگیری می شود.قربانی، فرماندار شهرســتان برخوار برنامه نصب کنتور ها 
و مقابله با هر گونه اضافه برداشــت را الزامی و برخورد با متخلفان را ضروری 
دانست و کشت محصولات کم آب بر و نیز برنامه های آموزشی به کشاورزان را 
خواستار شد.شهرستان برخوار در شمال اصفهان و در فاصله 2۹ کیلومتری از 

آن واقع شده است.

کتابخانه علامه طباطبایی شــهرضا به دلیل ارتقای تعداد اعضــا و امانات، از 
طرف نهاد کتابخانه های عمومی کشــور به عنوان کتابخانه برتر استان معرفی 
شــد.رییس کتابخانه های عمومی شهرســتان شــهرضا در جلســه انجمن 
کتابخانه های عمومی گفت: امســال بیش از 120 میلیــون تومان برای خرید 
1632نسخه کتاب جدید برای کتابخانه های عمومی شهرستان هزینه شده و 
حدود 18 هزار جلد کتاب را نیز مردم و نهاد کتابخانه های عمومی به کتابخانه های 
شهرستان، اهدا کرده است.فاطمه پورخاقان افزود: در حال حاضر 13 کتابخانه 
عمومی با 7 هزار نفر عضو، زیر بنای 5 هزار و 8۹7 متر مربع و 157 هزار و 281 
نســخه کتاب زیر نظر نهاد کتابخانه های عمومی شهرســتان در حال فعالیت 

هستند.

رییس شــهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان گفت: قــرار گرفتن همه فعالیت ها 
و صنایع بر محور اقتصاد دانش بنیان و اســتفاده از ظرفیت شرکت های فناور، 
تنها راه نجات اصفهان از معضل آلودگی هواست.قاسم مصلحی در گفت و گو با 
خبرنگار ایرنا افزود: ممکن است از بخش هایی که محیط زیست و هوا را آلوده 
می کنند درآمد کسب شود اما این موضوع پایدار نیست و باید برای توسعه پایدار 
و سبز از توانایی ها و محصولات شرکت های دانش بنیان و فناور استفاده شود.
وی با تاکید بر اینکه اصفهان توانایی تبدیل شدن به قطب فناوری های ایران در 
زمینه های مختلف مانند صنایع سبز را دارد، اظهار داشت: این موضوع در صورتی 
تحقق می یابد که حمایت های بیشــتری از شــرکت های دانش بنیان و فناور 
صورت گیرد و تعداد آنها افزایش یابد.مصلحی با اشاره به اینکه در زمان حاضر 
حدود 700 شرکت دانش بنیان و فناور با حدود ۹ هزار شاغل در شهرک علمی و 
تحقیقاتی اصفهان استقرار دارند، اضافه کرد: رویدادهای بسیار خوبی در زمینه 
اقتصاد دانش بنیان در این استان در حال رخ دادن است که می تواند به شدت 
افزایش یابد و به حمایت همه ســازمان ها و بخش ها نیــاز دارد.وی به پروژه 
انتقال آب دریای عمان به اصفهان اشــاره و خاطرنشان کرد: مدیریت استان و 
شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان به دنبال این هســتند که نتیجه اجرای این 
پروژه بزرگ، تبدیل شــدن اصفهان به قطب فناوری آب و مسائل مرتبط با آن 
باشد تا بتواند همه نیازهای کشور را در این زمینه برطرف کند.مصلحی ادامه داد: 
منظور از حمایت این است که اگر درصدی از هزینه های پروژه انتقال آب برای 
توسعه فناوری در نظر گرفته شود بخش خصوصی و شرکت های فناور به سمت 
آن جذب می شوند و در فاصله کوتاهی در این زمینه توانمند می شویم.رییس 
شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان با بیان اینکه بسیاری از سازمان ها و صنایع در 
این زمینه نقش دارند، تصریح کرد: حمایت های مدیریت استان اصفهان بسیار 
خوب اســت؛ اما انتظار می رود که افزایش یابد زیرا دست ما را برای پشتیبانی 
از شرکت های فناور، بازتر می کند.وی با بیان اینکه ســازمان هایی مانند امور 
مالیاتی و بیمه ها در حمایت از شــرکت های فناور و دانش بنیان نقش مهمی 
دارند، گفت: این سازمان ها در زمان حاضر همراهی لازم را برای مسائلی مانند 
معافیت مالیاتی شرکت های فناور دارند و این حمایت ها و تعاملات با شناخت 
مسائل و مباحث موجود روز به روز بیشتر می شــود.مصلحی با تاکید بر اینکه 
برخی از شرکت های فناور اصفهان رشــد قابل توجهی یافته اند، افزود: یکی از 
شرکت های فناور اصفهان قرارداد بیش از 10 هزار میلیارد ریالی و چند میلیون 
یورویی داشته و مشــمول حدود 50 درصد معافیت مالیاتی شده است.وی با 
بیان اینکه صادرات شرکت های دانش بنیان و فناور مستقر در شهرک علمی و 

تحقیقاتی اصفهان در سال گذشته 57 میلیون دلار بود، خاطرنشان کرد: یکی از 
شرکت های فناور مستقر در این شهرک امسال به تنهایی ۹ میلیون دلار صادرات 
داشته است.وی با اشاره به همکاری های بین الملل شهرک علمی و تحقیقاتی 
اصفهان، اظهار داشــت: اوایل آذر امســال کارگاه آموزشــی درباره ایجاد پارک 
های علم و فناوری توســط مرکز منطقه ای یونســکو در این شهرک )آیریس( 
و با حضور نمایندگان و کارشناســان کشــورهای مختلف مانند ترکیه، نیجریه، 
عراق و افغانســتان برگزار شد.مصلحی با بیان اینکه یونســکو، »کمیته دائمی 
 )COMSTECH( »همکاری های علمی و فناوری سازمان همکاری اسلامی
و بخش فرهنگی »ســازمان همکاری اقتصادی« )اکو( از برگزاری این رویداد 
حمایت کردند، افزود: این کارگاه بســیار اثرگذار بود و وظیفه ما این اســت که 
تجربه های کسب شــده را در تعامل با کشــورهای دیگر به آنها انتقال دهیم.به 
گزارش ایرنا، اصفهان به عنوان استان پیشــتاز در عرصه علم و فناوری با سهم 
10 درصدی از کل شــرکت های دانش بنیان کشــور، رتبه دوم را از این لحاظ در 
بین استان ها دارد و سهم اقتصاد دانش بنیان در این خطه حدود 2.5 درصد و 
بیشتر از میانگین کشوری است.همچنین این اســتان نخستین و تنها شهرک 
علمی و تحقیقاتی کشــور را در خود دارد که ایده ایجاد پارک های علم و فناوری 
از آن از سال 1380 شکل گرفت و امروزه این شــهرک در سایه حمایت دولت و 
تلاش فناوران و بخش خصوصی، یکی از بزرگ ترین مجموعه های دانش بنیان 
ایران با حدود 700 واحد و شرکت فناور و دانش بنیان به شمار می آید.دفتر مرکز 
منطقه ای توسعه مراکز رشد و پارک های علم و فناوری یونسکو )IRIS( از سال 
1388 در شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان مستقر شده است.اصفهان از سال 
های اخیر تاکنون با معضل آلودگی هوا روبه رو بوده به طوری که کمترین تعداد 

روزهای هوای پاک را در مقایسه با سایر کلانشهرهای ایران دارد.

مدیرکل امور مالیاتی استان اصفهان خبرداد:
 بخشودگی 100 درصدی جرائم قابل بخشش و تقسیط بلندمدت بدهی

نصب ۳۵0 کنتور هوشمند حجمی روی چاه های مجاز برخوار

رییس شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان:کتابخانه علامه طباطبایی شهرضا،کتابخانه برتر استان

اقتصاد دانش بنیان، تنها راه نجات اصفهان از آلودگی هواست

منبع: ایمنا 
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